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ACTA PLE NÚM.   10/99 

 
 
SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATÒRIA, EL DIA 29 DE JULIOL DE 1999. 
 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les vint hores del dia 
vint-i-nou de juliol de mil nou-cents noranta-nou, es reuneixen a la sala de 
sessions d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria en regla, els membres 
integrants de l'Ajuntament Ple que a continuació es relacionen, en sessió 
ordinària i primera convocatòria, sota la Presidència del senyor Alcalde, i 
assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents/es d'Alcalde 
 
Sr. Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr. Antonio Balmón Arévalo 
Sr. José Luis Morlanes Galindo 
Sra. Carmen Romero López 
Sr. Ramon Salabert Parramon 
 
 
Regidors/es 
 
Sr. Néstor Artis Villena   
Sra. Susana Cordero Rojas  
Sra. Mª Isabel Espinosa Fernández 
Sr. Sergi Fernández Mesa 
Sr. Ignacio Flórez Barrón 
Sr. Arnau Funes Romero 
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Sr. Juan Antonio García Díaz 
Sr. Alberto García Llorente 
Sra. Cristina Gasull Martínez 
Sra. Judith Ibàñez Vives 
Sr. Miguel López Sánchez 
Sr. Llorenç Luna Rodríguez  
Sr. Manuel Luque del Rio 
Sr. Perfecto Madrid Olmos 
Sra. Aurora Mendo Sánchez 
Sr. Antonio Naranjo Hijos 
Sra. Glòria Récio Díaz 
Sr. Joan Tardà i Coma 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren a l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 
 

I 
 

PART RESOLUTIVA 
 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Lectura i aprovació de l’acta núm.  9/99, corresponent a la 
sessió extraordinària del dia 15 de juliol d'enguany. 
 
 En primer lloc pren la paraula el Regidor del Grup Municipal del PP, 
senyor Alberto García Llorente, per assenyalar que en quasi tots els fulls on 
figura el seu nom, figura com a segon cognom el de Romero, en comptes de 
Llorente, demanant que es corregeixi. 
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 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
d'EUiA, senyor Ignacio Flórez Barrón, per assenyalar que en el full 21, en el 
tercer paràgraf, malgrat que ja havia comentat la seva oposició, sembla que 
amb el redactat que es dóna a la seva exposició sobre el tema, vulgui dir que 
hi podrien haver-hi més càrrecs de confiança, però no és això el que va voler 
dir, sinó que ja estava bé els que hi havien però que podrien recaure en altres 
persones. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'ERC, 
senyor Juan Tardà Coma, per fer algunes precisions sobre les seves 
intervencions plasmades en les pàgines següents: 
 

- Pàgina 17, vuitè paràgraf on diu: “... no s’ha dedicat a fer atacs 
personals ni polítics...”, ha de dir: “... no s’ha dedicat a fer atacs 
personals sinó polítics...”. 

 
- Pàgina 17, novè paràgraf, on diu: “... el senyor Tardà Comas 

lamenta que entre ells hi hagi 4 persones ...”, ha de dir: “... el 
senyor Tardà Coma lamenta que entre elles hi hagi persones...”. 

 
- Pàgina 18, primer paràgraf on diu: “... donava la impressió que 

només cobrava”, ha  de dir: “... cobrava de l’Ajuntament...”. 
 

- Pàgina 20, últim paràgraf on diu: “... que no estava consensuat 
per les forces polítiques, i tots sabem que ara, aquesta persona 
es dedica també a la política, i és un tema òbviament 
conflictiu.”, ha de dir: “... que no estava consensuat per les 
forces polítiques i que, posteriorment, fou contractada una altra 
persona per exercir aquesta funció que avui dia és un càrrec 
polític de l’Ajuntament.” 

 
- Pàgina 21, segon paràgraf on diu: “... que tenen aquest poder, 

siguin càrrecs de confiança de l’Alcalde, ...”, ha de dir: “... que 
desenvolupen aquesta tasca siguin càrrecs de confiança de 
l’Alcalde...”. 

 
 A continuació pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal d’IC-
V, senyora Carmen Romero López, per manifestar, en relació al punt en què 
s'aproven les retribucions relatives a la dedicació dels membres de la 
Corporació, que segurament està ben redactat, però comparant amb Actes 
anteriors on s'assenyalaven els sous dels Regidors, es dóna una redacció 
nominal, per la qual cosa demanaria que constessin els noms i les quantitats 
que han de percebre cadascun dels Regidors/es, ja que així semblaria més 
clar i transparent. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Portaveu del grup Municipal Socialista, 
senyor Antonio Balmón Arévalo, per assenyalar que és bastant difícil 
transcriure a l'Acta cadascuna de les paraules exactes que es diuen en cada 
moment, per la qual cosa demana que, com ja els arriba l'Acta amb temps, es 
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passin les correccions per escrit, la qual cosa agilitzarà aquestes a l'hora 
d'aprovar l'Acta. 
 
 Després d’això l'acta número 9/99, corresponent a la sessió 
ordinària del dia 15 de juliol d'enguany, és aprovada per unanimitat dels 
assistents, amb les esmenes següents: 
 

- Rectificació del nom del Regidor del Grup Municipal del PP, en 
lloc de Alberto García Romero,  ha de figurar Alberto García 
Llorente. 

 
- Pàgina 17, vuitè paràgraf on diu: “... no s’ha dedicat a fer atacs 

personals ni polítics...”, ha de dir: “... no s’ha dedicat a fer atacs 
personals sinó polítics...”. 

 
- Pàgina 17, novè paràgraf, on diu: “... el senyor Tardà Comas 

lamenta que entre ells hi hagi 4 persones ...”, ha de dir: “... el 
senyor Tardà Coma lamenta que entre elles hi hagi persones...”. 

 
- Pàgina 18, primer paràgraf on diu: “... donava la impressió que 

només cobrava” ha  de dir: “... cobrava de l’Ajuntament...”. 
 

- Pàgina 20, últim paràgraf on diu: “... que no estava consensuat 
per les forces polítiques, i tots sabem que ara, aquesta persona 
es dedica també a la política, i és un tema òbviament 
conflictiu.”, ha de dir: “... que no estava consensuat per les 
forces polítiques i que, posteriorment, fou contractada una altra 
persona per exercir aquesta funció que avui dia és un càrrec 
polític de l’Ajuntament.” 

 
- Pàgina 21, segon paràgraf on diu: ... que tenen aquest poder, 

siguin  càrrecs de confiança de l’Alcalde, ...”, ha de dir: “... que 
desenvolupen aquesta tasca siguin càrrecs de confiança de 
l’Alcalde...”. 

 
- Pàgina 21, tercer paràgraf: “... encara que creu que aquests 

càrrecs potser han d’existir, ja estava bé els que hi havien però 
podrien recaure en altres persones...” 

 
 
 
 2.- Donar compte i, si és el cas, ratificar els decrets i 
resolucions de l'Alcaldia que a continuació es relacionen. 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de  la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia, el text literal dels quals és el següent: 
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 2.1.- Decret núm. 3558/99 de data 15 de juliol 
 
 “Un cop celebrades les Eleccions Locals convocades mitjançant 
Reial Decret 606/99 de data 19 d'abril, el passat dia 13 de juny, i constituït el 
nou Ajuntament, i amb l'objecte de dotar d'una major celeritat i eficàcia a 
l'actuació municipal, aquesta Alcaldia considera necessari, en ús de les 
facultats que li confereixen els articles 21.3 i 23.4 de la Llei 7/1985, de 2 
d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, en la seva nova redacció 
actual, i altra legislació concordant, procedir a l'establiment d'un règim de 
delegacions de competències de caràcter general, en favor dels membres de la 
Comissió de Govern, i de caràcter especial, en favor de diferents Regidors i 
Regidores. 
  
 Atès que en conformitat amb la legislació a la que s'ha fet referència 
anteriorment, aquesta Alcaldia pot delegar l'exercici de les seves atribucions 
sempre i quan no es trobin dins dels supòsits previstos per l'article 21.3 de la 
Llei Reguladora de les Bases del Règim Local, en la seva redacció actual, i per 
l'article 13 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de règim Jurídic de les 
Administracions Públiques i del Procediment Administratiu Comú, en la seva 
nova redacció donada per la Llei 4/1999, de 13 de gener, en la qual es regulen 
les competències que no poden ser objecte de delegació. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment tinc conferides 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Efectuar a favor dels membres de la Comissió de Govern 
que a continuació es relacionen, una delegació general d'atribucions de gestió i 
resolució dels assumptes de les seves respectives Àrees d'actuació, d'acord 
amb la definició funcional de cada Àrea contemplada a l'Organigrama 
Municipal aprovat el dia 28 de gener de 1999, i amb els camps d’actuació que, 
a títol enunciatiu, es recullen en el punt segon de la part dispositiva d’aquesta 
resolució respecte de cada Àrea. 
 
REGIDOR  ÀREA  
 
Antonio Martínez Flor Via pública, manteniment i serveis 
 
José Luis Morlanes Galindo Urbanisme,Habitatge i infraestructures. 
 
Antonio Balmón Arévalo Interior, Comerç i Comunicació 
 
Ramón Salabert Parramón Planificació, Economia i Hisenda 
 
Vicenç Badenes Teixidó  Cultura, Esports, Relacions Ciutadanes, 
   i Cooperació i Solidaritat 
 
Carmen Romero López Medi ambient i sostenibilitat 
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Judith Ibáñez Vives Serveis Socials, Salut Pública i Dona 
 
Cristina Gasull Martínez Educació 
 
Gloria Récio Díaz Joventut  
 
 
 Segon.- La delegació general a favor dels esmentats Regidors i 
Regidores a la que abans s'ha fet referència, comportarà, tant la facultat de 
direcció de l'Àrea corresponent, com la seva gestió, fins i tot la firma de quants 
documents de tràmit o definitius, incloses les propostes de resolució i els 
decrets, siguin necessàries per l'execució de l'esmentada delegació, i, en 
especial, les que a continuació s'indiquen: 
 
 
1. Aprovar els expedients de contractació de qualsevol naturalesa i 

d’atorgament de concessions de tota classe, relacionats amb l’Àrea 
d’actuació, quan la seva quantia no excedeixi dels límits següents: 

 
1.1 Respecte dels contractes administratius típics i de les concessions de 

la gestió de serveis públics, fins el límit de la contractació negociada 
per raó de la quantia. 

 
1.2 Respecte dels altres contractes i concessions, fins a 2.000.000 

pessetes. 
 

Aquesta competència abastarà a tots els actes de tràmit o definitius que 
s’hagin de dictar en relació amb tot l’expedient de contractació, des de el 
seu inici fins la seva definitiva finalització o resolució, inclosa la seva 
modificació, interpretació i revisió de preus, així com els actes 
d’autorització i disposició de despeses i de reconeixement d’obligacions 
corresponents. 

 
2. Dictar els actes d’autorització, disposició i reconeixement d’obligacions 

relatius a la seva Àrea d’actuació, en els termes fixat per a cada exercici en 
les Bases d’Execució del Pressupost, incloses les subvencions, així com la 
prèvia aprovació de les bases particulars reguladores de les corresponents 
convocatòries, quan aquestes requereixin concurrència pública. 

 
3. Els actes de direcció, impuls, gestió i resolució corresponents als serveis 

inclosos en la seva Àrea que, sent potestat d’aquesta Alcaldia, no es trobin 
inclosos com a competències indelegables a l’article 21.3 de la Llei 7/1985, 
de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, en la seva nova 
redacció donada per la Llei 11/1999, de 21 d’abril, i altra legislació 
concordant, ni estiguin delegades a favor de la Comissió de Govern a través 
del Decret 3532/99, de 14 de juliol, o dels que poguessin dictar-se en el 
futur, ni atribuïdes excepcionalment a altres Àrees en els apartats 
següents. 

 



7 

A aquests efectes correspondrà a cadascuna de les Àrees, a títol 
enunciatiu, els camps d’actuació següents: 

 
 
Via Pública, Manteniment i Serveis: 
 
– Prefectura superior de la Policia Municipal, seguretat ciutadana i circulació. 
– Protecció civil. 
– Ocupació de la via pública amb la col·locació de taules, cadires, quioscs i 

establiment de venda de caràcter provisional, així com en matèria de 
concessió de guals, instal·lació de cartells i rètols, col·locació de 
marquesines, de veles, aparcaments de minusvàlids i col·locació de pivots.  

– Potestat sancionadora en matèria d’establiments públics. 
– Potestat sancionadora per l’incompliment de les Ordenances Municipals de 

caràcter governatiu, o faltes d’obediència a l’Alcaldia. 
– Potestat sancionadora en matèria de trànsit. 
– Autoritzacions relatives al repartiment de publicitat i propaganda. 
– Autoritzacions per a la realització d’activitats no permanents en locals 

tancats. 
– Autoritzacions d’activitats recreatives i espectacles a l’aire lliure. 
– Manteniment i serveis. 
– Manteniment d’infrastructures escolars. 
– Gestió, direcció i control de la realització d’obres municipals, a excepció de 

les incorporades en el Capítol d’inversions del pressupost anual que 
expressament no li siguin atribuïdes per aquest. 

– Transports. 
– Aparcaments. 
– En general, qualsevol altra activitat relacionada amb l’Àrea, de competència 

d’aquesta Alcaldia, que no hagi sigut objecte de delegació general ni especial 
a favor d’un altre Regidor o Regidora. 

 
 
Urbanisme, Habitatge i Infrastructures: 
 
– Planejament urbanístic. 
– Gestió urbanística, que inclou, entre altres matèries, la tramitació, 

concessió, modificació, denegació i concessió de pròrrogues de les llicències 
i altres autoritzacions de caràcter urbanístic previstes a l’article 11 de les 
Ordenances Metropolitanes d’Edificació, excloses les llicències d’obres 
majors i les demolicions i enderrocs. 

– Disciplina urbanística. 
– Habitatge. 
– Gestió, direcció i control de la realització d’obres municipals de primer 

establiment, així com d’aquelles altres que figuren incorporades en el 
Capítol d’inversions del pressupost anual, i li siguin expressament 
atribuïdes per aquest. 

– Concessió o denegació d’autoritzacions d’utilitzacions privatives o 
aprofitaments especials a Companyies de Serveis, i quantes llicències 
urbanístiques siguin necessàries per a la seva realització. 
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– En general, qualsevol altra activitat relacionada amb l’Àrea, de competència 
d’aquesta Alcaldia, que no hagi sigut objecte de delegació general ni especial 
a favor d’un altre Regidor o Regidora. 

 
 
Interior, Comerç i Comunicació: 
 
– Assessoria Jurídica. 
– Informàtica. 
– Organització administrativa: circuits administratius. 
– Compres. 
– Estadística i Serveis Generals. 
– Quintes. 
– Cementiri. 
– Actes governatius relacionat amb els Mercats Municipals. 
– Obertura d’establiments. 
– Informació i Registre. 
– Arxiu. 
– Normalització Lingüística. 
– Activitats relacionades amb la direcció i el foment de la política en matèria 

de comerç de la ciutat, inclosa la derivada dels Mercats Municipals. 
– Relació amb els mitjans de comunicació, i direcció política del Departament 

de Premsa. 
– Gestió i direcció dels mitjans de difusió de caràcter municipal: Radio 

Cornellà i Butlletí d’Informació Municipal. 
– Contractació i Patrimoni. En aquesta matèria assumirà les competències de 

l’Alcaldia relatives a l’adjudicació dels contractes i concessions de tota 
naturalesa, que excedint dels límits quantitatius a que es contrauen les 
delegacions efectuades per aquesta Alcaldia, en aquesta matèria, a tots els 
Regidors en el número 1 del punt segon de la part dispositiva d’aquesta 
resolució, no superin els 5.000.000 pessetes, ni tinguin una duració 
superior a 4 anys, així com les competències per a adquirir béns 
patrimonials, amb idèntics límits quantitatius. 

– Direcció i gestió de personal, amb potestat per a representar a l’Ajuntament 
en la negociació col·lectiva, concedir llicències, permisos i bestretes 
reintegrables, autorització de nomines, i, en general, exercitar les 
competències d’aquesta Alcaldia en matèria de personal que tinguin 
caràcter delegable i no hagin sigut delegades a favor de la Comissió de 
Govern, mitjançant Decret número 3532/99, de 14 de juliol. 

– Exercitar, en cas d’urgència, les competències que, en matèria de personal, 
ha delegat aquesta Alcaldia a favor de la Comissió de Govern, mitjançant 
Decret número 3532/99, de 14 de juliol, havent de donar compte a aquesta 
posteriorment. 

– En general, qualsevol altra activitat relacionada amb l’Àrea, de competència 
d’aquesta Alcaldia, que no hagi sigut objecte de delegació general ni especial 
a favor d’un altre Regidor o Regidora. 
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Planificació, Economia i Hisenda: 
 
– Proposta d’establiment, gestió i recaptació de tributs i preus públics. 
– Inspecció tributària. 
– Recaptació tributària. 
– Planificació estratègica de l’Ajuntament des del punt de vista econòmic – 

financer. 
– Coordinació econòmica dels Organismes Autònoms i de les Empreses 

Municipals. 
– Planificació, proposta i gestió pressupostària. 
– Gestió de tributs i altres ingressos de dret públic. 
– Coordinació i supervisió de les activitats de la Regidoria adjunta de treball, 

en matèria de plans d’ocupació promogut per l’Ajuntament i d’activitats 
relacionades amb l’àmbit del treball, especialment en tot el relacionat amb 
la política d’ocupació. 

– En general, qualsevol altra activitat relacionada amb l’Àrea, de competència 
d’aquesta Alcaldia, que no hagi sigut objecte de delegació general ni especial 
a favor d’un altre Regidor o Regidora. 

 
 
Cultura, Relacions Ciutadanes, Esports i Cooperació i Solidaritat: 
 
– Gestió i direcció dels equipaments públics destinats a serveis culturals, tals 

com Biblioteques, sales d’exposició, Centres Cívics, Escola Municipal de 
Música, etc... 

– Patrimoni Històric – Artístic. 
– Organització d’activitats culturals i lúdiques. 
– Gestió i administració del Museu Can Mercader, dels béns adscrits a l’Àrea i 

dels béns municipals inclosos en el catàleg d’edificis d’interès arquitectònic. 
– Relacions ciutadanes. 
– Descentralització i participació. 
– Gestió i direcció de les instal·lacions esportives. 
– Coordinació i supervisió de les activitats de les Regidories adjuntes 

d’esports i cooperació i solidaritat, en les matèries pròpies d’aquestes, 
concretament de la gestió i direcció de les instal·lacions esportives i 
activitats relacionades amb l’àmbit de l’esport i de la direcció i del foment de 
la política municipal en matèria de cooperació i solidaritat. 

– En general, qualsevol altra activitat relacionada amb l’Àrea, de competència 
d’aquesta Alcaldia, que no hagi sigut objecte de delegació general ni especial 
a favor d’un altre Regidor o Regidora. 

 
 
Medi Ambient i Sostenibilitat: 
 
– Gestió, direcció i control del medi ambient. 
– Direcció de polítiques en matèria de sostenibilitat (estalvi d’aigua, energia, 

etc...). 
– Exercici de la potestat sancionadora en matèria de residus industrials, 

deixalles i residus sòlids urbans. 
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– En general, qualsevol altra activitat relacionada amb l’Àrea, de competència 
d’aquesta Alcaldia, que no hagi sigut objecte de delegació general ni especial 
a favor d’un altre Regidor o Regidora. 

 
 
Serveis Socials, Salut Pública i Dona: 
 
– Sanitat. 
– Consum. 
– Dona. 
– Coordinació i supervisió de les activitats de la Regidoria adjunta de serveis 

socials en les matèries pròpies d’aquesta. 
– En general, qualsevol altra activitat relacionada amb l’Àrea, de competència 

d’aquesta Alcaldia, que no hagi sigut objecte de delegació general ni especial 
a favor d’un altre Regidor o Regidora. 

 
 
Educació: 
 
– Gestió i direcció de l’activitat educativa, en tots els seus aspectes. 
– Gestió i direcció dels edificis públics destinats a activitats educatives. 
– Gestió i direcció de l’Institut Municipal d’Educació en relació a l’àmbit de la 

seva delegació.. 
– Coordinació i supervisió de les activitats de la Regidoria adjunta d’educació, 

en relació amb els programes municipals relatius als Instituts 
d’Ensenyament Secundari i amb les activitats relacionades amb la 
Universitat Nacional d’Educació a Distància. 

– En general, qualsevol altra activitat relacionada amb l’Àrea, de competència 
d’aquesta Alcaldia, que no hagi sigut objecte de delegació general ni especial 
a favor d’un altre Regidor o Regidora. 

 
 
Joventut: 
 
– Activitats relacionades amb el món de la joventut, en especial pel que fa a la 

coordinació interdepartamental. 
– Gestió i direcció del Centre d’Informació Juvenil. 
– Gestió i direcció dels equipaments públics destinats a serveis a la joventut, 

tals com els Casals de Joves. 
– Organització d’activitats concertades amb els esplais de la ciutat. 
– Gestió dels programes de ludoteques. 
– Organització d’activitats dirigides a la joventut. 
– En general, qualsevol altra activitat relacionada amb l’Àrea, de competència 

d’aquesta Alcaldia, que no hagi sigut objecte de delegació general ni especial 
a favor d’un altre Regidor o Regidora. 
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 Tercer.- Nomenar als membres de la Corporació que a continuació 
es relacionen, Regidors i Regidores adjunts i adjuntes a les Àrees que així 
mateix s'especifiquen: 
 
REGIDOR  ADJUNTS A L’ÀREA DE  
 
Juan Antonio García Díaz Regidor delegat de Treball, adjunt a l’Àrea de 
  Planificació, Economia i Hisenda 
 
Sergi Fernández Mesa Regidor delegat d’Esports, adjunt a l’Àrea de 
  Cultura, Relacions Ciutadanes, Esports i 
  Cooperació i Solidaritat 
 
Susana Cordero Rojas  Regidora delegada de Cooperació i Solidaritat,  
  adjunta a l’Àrea de Cultura, Relacions  
  Ciutadanes, Esports i Cooperació i Solidaritat 
 
Arnau Funes Romero Regidor delegat de Serveis Socials, adjunt a  
  l’Àrea de Serveis Socials, Salut Pública i Dona 
 
Gloria Récio Díaz Regidora delegada d’Educació, adjunta a  
  l’Àrea d’Educació 
 
 
 Aquesta delegació específica no portarà inherent cap facultat 
resolutòria, corresponent l'esmentada facultat de resolució al Regidor o 
Regidora que ostenti la delegació de l'Àrea d'adscripció, circumscrivint-se les 
funcions dels Regidors i Regidores adjunts a l’estudi, proposta i execució de la 
matèria relacionada amb el seu àmbit d’actuació. 
 
 En particular assumiran aquestes competències en relació amb els 
camps següents: 
 
Regidor adjunt, delegat de Treball: 
 
– Actuacions relacionades amb l’àmbit del treball, especialment en tot el 

relacionat amb la coordinació de la política d’ocupació. 
– Gestió i direcció dels plans d’ocupació promoguts per l’Ajuntament. 
– Gestió i direcció de la formació ocupacional. 
 
Regidor adjunt, delegat d’Esports: 
 
– Gestió i direcció de les instal·lacions esportives. 
– Activitats relacionades amb l’àmbit de l’esport. 
 
Regidora adjunta, delegada de Cooperació i Solidaritat: 
 
– Activitats relacionades amb la direcció i el foment de la política municipal 

en matèria de cooperació i solidaritat. 
 



12 

 
Regidor adjunt, delegat de Serveis Socials: 
 
– Activitats relacionades amb la direcció i gestió de les competències 

municipals en matèria de Serveis Socials. 
 
Regidora adjunta, delegada d’Educació: 
 
– Activitats relacionades amb els programes municipals relatius als Instituts 

d’Educació Secundària. 
– Activitats relacionades amb la Universitat Nacional d’Educació a Distància. 
 
 Quart.- Delegar de forma indistinta, en tots els senyors Regidors i 
les senyores Regidores d’aquest Ayuntament, Antonio Martínez Flor, José Luis 
Morlanes Galindo, Antonio Balmón Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Ramón 
Salabert Parramón, Judith Ibáñez Vives, Cristina Gasull Martínez, Perfecto 
Madrid Olmos, Gloria Récio Díaz, Sergi Fernández Mesa, Susana Cordero 
Rojas, Manuel Luque del Río, Juan Antonio García Díaz, Llorenç Luna 
Rodriguez, Aurora Mendo Sánchez, Ma. Isabel Espinosa Fernández, Antonio 
Naranjo Hijos, Alberto García Llorente, Ma. Carmen Romero López, Miguel 
López Sánchez, Arnau Funes Romero, Néstor Artís Villena, Joan Tardà Comas 
i Ignacio Flórez Barrón, les competències que a aquesta Alcaldia li atorga 
l’article 51.1 del Codi Civil, en la seva nova redacció donada per la Llei 
35/1994, de 23 de desembre, per autoritzar matrimonis civils que se celebrin 
en aquest terme municipal. 
 
 Aquesta delegació faculta a tots els Regidors i Regidores per 
autoritzar matrimonis civils, sense que en una mateixa cerimònia pugui 
intervenir més d’un d’ells. 
 
 La delegació feta en aquest punt a favor del senyor Miguel López 
Sánchez, resta condicionada a l’efectiva presa de possessió del seu càrrec de 
Regidor. 
 
 A aquests efectes, la coordinació per a la designació del Regidor o 
Regidora actuant, s’establirà a través del Gabinet de l’Alcaldia. 
  
 Cinquè.- Les atribucions delegades s'hauran d'exercir en els termes 
i dins dels límits d'aquesta delegació, no sent susceptibles de ser delegades 
pels seus titulars en un altre òrgan o regidor. 
 
 En el text de les resolucions adoptades pels Regidors i Regidores en 
virtut d’aquesta delegació, s’haurà de fer constar aquesta circumstància, 
mitjançant la inclusió, en la part expositiva, del text següent: 
 

“Per tot això, en exercici de les competències que m’han sigut 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l’Alcaldia 
d’aquest Ajuntament, mitjançant Decret núm. ......., de data ........” 
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 Les resolucions que s'adoptin per delegació, s'entendran dictades 
per aquesta Alcaldia com a titular de la competència originària, a la qual 
s'haurà de mantenir informada de l'exercici de la delegació, sent per tant 
aquestes, executives i presumptament legítimes. 
 
 Sisè.- Aquestes delegacions, en conformitat amb el que disposa 
l'article 44.2 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de 
les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, 
tindran efecte des del dia següent a la data de notificació d'aquest Decret als 
Regidors afectats, i tindran caràcter indefinit, sense perjudici de la potestat 
d'advocació d'aquesta Alcaldia. 
 
 En cas d’absència, vacant, malaltia o qualsevol altre impediment 
dels Regidors i Regidores delegats, assumirà directament i automàticament les 
seves competències aquesta Alcaldia, com a titular de la competència 
originària, entenent-se a aquests efectes exercitada la potestat d’advocació en 
base a la present resolució, sense necessitat d’una nova expressa en aquest 
sentit. 
 
 Setè.- Notificar aquesta resolució als Regidors i Regidores afectats, 
entenent-se acceptada la competència delegada de forma tàcita, si dintre del 
termini de les 24 hores següents no es manifesta res en contra, o es fa ús de la 
delegació. 
 
 Vuitè.- Donar compte al Ple d'aquesta resolució en la primera sessió 
que tingui lloc, i publicar el seu text en el Butlletí Oficial de la Província i en el 
Butlletí d'Informació Municipal, en compliment del que disposa l'article 44.2 
del text legal abans esmentat.” 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 2.2.- Decret núm. 3585/99 de data 16 de juliol 
 
 “Aquest Ajuntament, mitjançant acord plenari adoptat en sessió que 
va tenir lloc el passat dia 15 de juliol de 1999 dels corrents, i en compliment 
del que disposa l'article 104.1 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de 
les Bases del Règim Local, ha procedit a la determinació del nombre, 
característiques i retribucions del personal eventual. 
 
 Atès que en conformitat amb el que disposa l'esmentat precepte, en 
concordança amb l'article 311 de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, Municipal i de 
Règim Local de Catalunya, i amb l'article 9 del Reglament de Personal al Servei 
de les Entitats Locals de Catalunya, aprovat per Decret 214/1990, de 30 de 
juliol, és competència d'aquesta Alcaldia el nomenament de les persones que 
hagin d'ocupar els llocs de personal eventual creats pel Ple de la Corporació. 
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 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que em 
confereix la legislació vigent, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Nomenar, amb efectes del dia 16 de juliol de 1999, 
funcionaris eventuals d'aquest Ajuntament, a les persones que a continuació 
es relacionen, per ocupar els càrrecs que així mateix s'especifiquen: 
 
CÀRREC  RETRIBUCIÓ   NOM I COGNOM     
 
- Cap del Gabinet  
  de l’Alcaldia 6.984.467,- Jordi Parayre Soguero 
   
- Cap de Manteniment i  
  Serveis  6.163.913,- Eugenio Alanís Ortega 
  
- Cap de Premsa 5.334.303,- Amparo Polo Morte 
 
- Tècnic de Dinamització 
  del Comerç 4.151.915,- Rafael Ginés Guerrero 
 
- Directora  
  de Radio Cornellà 4.508.123,- Montserrat Pérez Lancho 
 
 
 Segon.- Establir pels esmentats llocs de treball, la dedicació i 
descripció que consta en els punts primer, segon i tercer de la part dispositiva 
de l'acord plenari de 15 de juliol de 1999, pel qual es va aprovar la relació de 
llocs de treball del personal eventual d'aquesta Corporació. 
 
 Tercer.- Notificar aquest Decret als interessats, així com al 
Departament de Personal d'aquest Ajuntament, pels seu coneixement i efectes. 
 
 Quart.- Donar compte d'aquest Decret al Ple de l'Ajuntament, en la 
sessió extraordinària que es convoqui a l'efecte. 
 
 Cinquè.- Publicar aquests nomenaments en el Butlletí Oficial de la 
Província i en el Butlletí d'Informació Municipal, en compliment del que 
estableix l'article 104 de la Llei 7/1985, de 2, d'abril, Reguladora de les Bases 
del Règim Local, així com en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, en 
els termes exigits per l'article 10 del Reglament de personal al servei de les 
Entitats Locals de Catalunya.” 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
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 2.3.- Decret núm. 3589/99 de data 19 de juliol 
 
 
 “Aquest Ajuntament, mitjançant acord plenari adoptat en sessió 
extraordinària celebrada el dia 15 de juliol d'enguany, en compliment del que 
disposa l'article 38 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim 
Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, va procedir a la creació i determinació de la composició de les 
Comissions Informatives que, amb caràcter permanent o específic, tindran que 
conformar la seva organització complementària municipal, a la vista de la nova 
composició política d'aquest, com a conseqüència dels resultats electorals 
derivats de les Eleccions Locals convocades mitjançant Reial Decret 606/99, 
de 19 d'abril. 
 
 Atès que en conformitat amb el que disposa l'article 20.1.c) de la 
Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, en la seva 
nova redacció donada per la Llei 11/1999, de 21 d’abril, tots els Grups Polítics 
Municipals tenen dret a participar, mitjançant la presència de Regidors i 
Regidores pertanyents a aquests, en els òrgans complementaris de 
l'Ajuntament que tinguin per funció l'estudi, informe o consulta dels 
assumptes que hagin de ser sotmesos a la decisió del Ple, i el seguiment de la 
gestió de l’Alcalde, la Comissió de Govern i els Regidors i Regidores que 
ostenten delegacions. 
 
 Atès que en conformitat amb el que disposen els articles 36 i 
següents del Reglament Orgànic Municipal, aquesta Alcaldia és competent, en 
la seva qualitat de President nat de tots els òrgans col·legiats complementaris 
d'aquesta Corporació, per designar els membres d'aquesta que han d'assumir 
la presidència de les Comissions Informatives, en virtut de la corresponent 
delegació, així com per adscriure als diferents Vocals representants dels Grups 
Polítics Municipals, un cop designats pel Grup corresponent. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, a la vista de les propostes elevades 
pels diferents Grups Polítics amb representació municipal, i en ús de les 
facultats que legalment tinc conferides 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Nomenar Presidents Delegats de les Comissions 
Informatives   de   caràcter   permanent   i   específic   que   a   continuació  es  
relacionen, als Tinents d'Alcalde, membres de la Comissió de Govern, que així 
mateix s'especifiquen, adscrivint com a Vocals d'aquestes, als Regidors i 
Regidores següents: 
 
Comissió Informativa de Planificació, Economia i Hisenda: 
 
President-Delegat: Ramón Salabert Parramón 
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Vocals: 
- En representació del Partit dels Socialistes de Catalunya: 
 - Juan Antonio García Díaz 
 - José Luis Morlanes Galindo 
 - Judith Ibáñez Vives 
 - Gloria Récio Díaz 
 - Manuel Luque del Río 
 
- En representació del Partit Popular: 
 - Antonio Naranjo Hijos 
 
- En representació d'Iniciativa per Catalunya - Verds: 
 - Miguel López Sánchez (*) 
 
- En representació de Convergència i Unió: 
 - Néstor Artís Villena 
 
- En representació d'Esquerra Republicana de Catalunya: 
 - Joan Tardà Coma 
 
- En representació d'Esquerra Unida i  Alternativa: 
 - Ignacio Flórez Barón 
 
 
 (*) El nomenament del senyor Miguel López Sánchez resta 
condicionat a l’efectiva presa de possessió del seu càrrec de Regidor. 
 
 
Comissió Informativa d’Interior, Comerç i Comunicació: 
 
President - Delegat: Antonio Balmón Arévalo 
 
Vocals: 
- En representació del Partit dels Socialistes de Catalunya: 
 - Perfecto Madrid Olmos 
 - Susana Cordero Rojas 
 - Manuel Luque del Río 
 - Juan Antonio García Díaz 
 - Aurora Mendo Sánchez 
 
- En representació del Partit Popular: 
 - Ma. Isabel Espinosa Fernández 
 
- En representació d'Iniciativa per Catalunya - Verds: 
 - Miguel López Sánchez (*) 
 
- En representació de Convergència i Unió: 
 - Néstor Artís Villena  
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- En representació d'Esquerra Republicana de Catalunya: 
 - Joan Tardá Comas 
 
- En representació d'Esquerra Unida i Alternativa: 
 - Ignacio Flórez Barrón 
 
 
 (*) El nomenament del senyor Miguel López Sánchez resta 
condicionat a l’efectiva presa de possessió del seu càrrec de Regidor. 
 
 
Comissió Informativa d’Obres, Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi 
Ambient: 
 
President - Delegat: Antonio Martínez Flor 
 
Vocals: 
- En representació del Partit dels Socialistes de Catalunya: 
 - José Luis Morlanes Galindo 
 - Antonio Balmón Arévalo 
 - Vicenç Badenes Teixidó 
 - Perfecto Madrid Olmos 
 - Llorenç Luna Rodríguez 
 
- En representació del Partit Popular: 
 - Alberto García Llorente 
 
- En representació d'Iniciativa per Catalunya - Verds: 
 - Carmen Romero López 
 
- En representació de Convergència i Unió: 
 - Néstor Artís Villena 
 
- En representació d'Esquerra Republicana de Catalunya: 
 - Joan Tardà Comas 
 
- En representació d'Esquerra Unida i Alternativa: 
 - Ignacio Flórez Barrón 
 
 
Comissió Informativa de Serveis a la Persona: 
 
President - Delegat: Vicenç Badenes Teixidó 
 
Vocals: 
- En representació del Partit dels Socialistes de Catalunya: 
 - Judith Ibáñez Vives 
 - Cristina Gasull Martínez 
 - Gloria Récio Díaz 
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 - Sergio Fernández Mesa 
 - Susana Cordero Rojas 
 
- En representació del Partit Popular: 
 - Ma. Isabel Espinosa Fernández 
 
- En representació d'Iniciativa per Catalunya - Verds: 
 - Arnau Funes Romero 
 
- En representació de Convergència i Unió: 
 - Néstor Artís Villena 
 
- En representació d'Esquerra Republicana de Catalunya: 
 - Joan Tardà Comas 
 
- En representació d'Esquerra Unida i Alternativa: 
 - Ignacio Flórez Barrón 
 
 
Comissió Informativa Municipal de Patrimoni Arquitectònic i Històric Artístic: 
 
President - Delegat: Antonio Martínez Flor 
 
Vocals: 
- En representació del Partit dels Socialistes de Catalunya: 
 - José Luis Morlanes Galindo 
 - Antonio Balmón Arévalo 
 - Vicenç Badenes Teixidó 
 - Perfecto Madrid Olmos 
 - Llorenç Luna Rodríguez 
 
- En representació del Partit Popular: 
 - Alberto García Llorente 
 
- En representació d'Iniciativa per Catalunya - Verds: 
 - Carmen Romero López 
 
- En representació de Convergència i Unió: 
 - Néstor Artís Villena 
 
- En representació d'Esquerra Republicana de Catalunya: 
 - Joan Tardà Comas 
 
- En representació d'Esquerra Unida i Alternativa: 
 - Ignacio Flórez Barrón 
 
 
 Segon.- La delegació que es fa als Presidents/tes de les esmentades 
Comissions Informatives, en conformitat amb el que disposa l'article 44 del 
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Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats 
Locals, aprovat per Reial Decret 2568/86, de 28 de novembre, tindrà efectes 
des del dia següent a la data de notificació d'aquest Decret als Regidors i 
Regidores afectats, i tindran caràcter indefinit, sense perjudici de la potestat 
d'advocació d'aquesta Alcaldia. 
 
 Tercer.- Comunicar aquesta resolució als Regidors i Regidores 
afectats per aquesta, entenent-se acceptada la competència delegada als 
Presidents/tes de les Comissions Informatives de forma tàcita, si dintre del 
termini de les vint-i-quatre hores següents no es manifesta res en contra, o es 
fa ús de la delegació, així com als Caps dels diferents Serveis Municipals i als 
funcionaris que actuen com a Secretaris de les esmentades Comissions, per 
delegació de la Secretaria General de l’Ajuntament, pel seu coneixement i 
efectes. 
 
 Quart.- Donar compte d'aquesta resolució al Ple de l'Ajuntament en 
la pròxima sessió que se celebri, i publicar el seu text en el Butlletí Oficial de 
la Província i en el Butlletí d'Informació Municipal, en compliment del que 
disposa l’article 13 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic 
de les Administracions Públiques i del Procediment Administratiu Comú, en la 
seva nova redacció donada per la Llei 4/1999, de 13 de gener, en concordança 
amb l'article 44.2 del text legal abans esmentat.” 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 2.4.- Decret núm. 3630/99 de data 21 de juliol  
 
 “Aquest Ajuntament, amb l'objecte de procedir a la prestació de 
diferents serveis, va constituir les Societats privades Municipals, "Promoció 
Econòmica de Cornellà, S.A." (PRECSA) i "Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà de Llobregat, S.A." (EMDUCSA), com a 
instruments de gestió directa d'aquests, al pertanyer íntegrament el seu 
capital social a aquesta Corporació. 
 
 Atès que així mateix va intervenir en la constitució de la Societat 
"T.E.C.S.A.L.S.A.", l'objecte social de la qual és la formació d'un centre social 
d'ocupació, mitjançant el procediment de participació en el seu capital social 
amb un 99,99 per 100. 
 
 Atès que desprès de diversos anys d'experiència en el funcionament 
d'aquestes Societats, s'ha produït la seva consolidació, experimentant-se un 
notable increment en les seves activitats, la qual cosa va aconsellar que en el 
passat mandat es creés un Consell de Direcció de les empreses municipals, 
per a fer compatible la seva funció executiva i gerencial, amb el degut control i 
tutela d'aquest Ajuntament. 
 



20 

 Atès que a la vista de l'experiència obtinguda amb el funcionament 
del Consell de Direcció en el passat mandat, resulta aconsellable mantenir 
una estructura d'aquesta naturalesa en la nova organització municipal sorgida 
com a conseqüència de la renovació de la Corporació, però adequada a les 
noves necessitats. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia en ús de les atribucions que té 
conferides 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Crear un Consell de Direcció de les Empreses Municipals, 
com a òrgan de coordinació entre els Consells d'Administració de les empreses 
"Promoció Econòmica de Cornellà, S.A." (PRECSA), "Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà de Llobregat, S.A. (EMDUCSA), 
T.E.C.S.A.L.S.A, i aquest Ajuntament, amb funcions merament consultives, 
que estarà integrat per les persones següents: 
 
President: José Montilla Aguilera 
 
Vocals: - Ramón Salabert Parramón 
 - Antonio Martínez Flor 
 - José Luis Morlanes Galindo 
 - Juan Antonio García Díaz 
 - Ciriaco Hidalgo Salgado 
 - José A. Marín Sánchez 
 - Antoni Ma. Güell Roca 
 - Salvador Sancho Figueras 
 
Secretària: Carmen Alonso Higuera, Secretària General de l’Ajuntament, o 
funcionari que la substitueixi.  
 
 Segon.- Les funcions de l'esmentat Consell de Direcció seran la 
coordinació entre les funcions executives que, en conformitat amb el que 
disposa la legislació vigent, portin a terme els òrgans d'administració de les 
societats, els seus Vice-presidents o Consellers Delegats, o les seves Gerències 
per delegació d'aquest, amb els criteris i línies d'actuació que estableixi 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat. 
 
 Amb aquest objectiu l'esmentat Consell assessorarà, amb caràcter 
previ a la presa de decisions, sobre les diferents línies d'actuació de les 
empreses. 
 
 Tercer.- El Consell de Direcció  celebrarà les seves sessions a 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat, amb caràcter quinzenal, el segon i 
quart dimecres, no festius, de cada mes, a les 11,30 hores, prèvia convocatòria 
realitzada a l'efecte per la seva Presidència, que no requerirà necessàriament 
el previ establiment d'un Ordre del Dia. 
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 Podran assistir a les seves reunions, a requeriment de la 
Presidència, els funcionaris,  regidors o regidores que, per raó de la matèria, es 
vegin afectats. 
 
 De les seves celebracions s'aixecarà la corresponent acta, encara 
que, donat el seu caràcter d'òrgan no resolutori, no tindrà força executiva. 
 
 Quart.- Comunicar aquest Decret a les persones nomenades pel seu 
coneixement i efectes. 
 
 Cinquè.- Donar compte al Ple de l'Ajuntament d'aquest Decret en la 
sessió extraordinària que es convoqui, en compliment del que preveu l'article 
38 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats 
Locals.” 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 2.5.- Decret núm. 3611/99 de data 19 de juliol 
 
 “Vist l’escrit tramès pel Departament de Política Territorial i Obres 
Públiques de la Generalitat de Catalunya, de data 29 de juny de 1999, 
notificat a aquest Ajuntament en data 12 de juliol amb registre d’entrada 
número 22574, en virtut del qual comunica a aquest Ajuntament que la 
senyora Ana Maria Escruela Verges, ha interposat el recurs contenciós 
administratiu número 3287/98, davant la Secció Tercera de la Sala 
Contenciós Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, 
contra els acords de la Comissió d’Urbanisme de Barcelona de 22 d’abril i 15 
de juliol de 1998, d’aprovació definitiva del Pla Especial de Modificació d’usos 
de la zona d’equipaments de la plaça Tàrrega de Cornellà. 
 
 Atès que en virtut de l’esmentat escrit es cita a aquesta 
Administració per la seva compareixença en el procés. 
 
 Atès el que disposa l’article 49.2 de la Llei 29/1998, de 13 de juliol, 
reguladora de la Jurisdicció Contenciós Administrativa. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, de conformitat amb les atribucions 
que li confereix l’article 21.1 k) de la Llei 7/85 de 2 d’abril Reguladora de 
Bases de Règim Local, 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Comparèixer, com a part codemandada, en el recurs 
contenciós administratiu número 3287/98, interposat per part de la 
representació de la senyora Ana Maria Escruela Verges, i que se segueix 
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davant la Secció Tercera de la Sala Contenciós Administrativa del Tribunal 
Superior de Justícia de Catalunya. 
 
 Segon.-  En conformitat amb l’establert a l’article 447.2 de la Llei 
Orgànica del Poder Judicial, designar com a lletrada i representant d’aquest 
Ajuntament en l’esmentat recurs a la senyora Carmen Alonso Higuera, 
Secretaria General i a la senyora Mª Rosa Iglesias Ojeda, Assessora Jurídica 
d’aquest Ajuntament, assumint la primera la direcció lletrada d’aquest i la 
segona la representació. 
 
 Tercer.- Comunicar el present acorda la Secció Tercera del Tribunal 
Superior de Justícia de Catalunya, al Departament de Política Territorial i 
Obres Publiques de la Generalitat de Catalunya, i a les persones nomenades, 
als efectes escaients.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 
MOCIÓ DE L’ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
 
 
 3.- Donar possessió del càrrec de Regidor d’aquest Ajuntament, 
al senyor Miguel López Sánchez del Grup Municipal d’IC-V. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 “Vista la credencial de Regidor expedida per la Junta Electoral de 
Zona a favor del senyor Miguel López Sánchez, inclòs en la llista del Partit 
d’Iniciativa per Catalunya – Verda – EPM, en les Eleccions Electoral que varen 
tenir lloc el dia 13 de juny d’enguany. 
 
 Atès que en la sessió plenària que va tenir lloc el dia 15 de juliol 
últim, es va adoptar l’acord de restar assabentats de la renúncia a la seva 
condició de Regidor, efectuada pel senyor Frederic Prieto Caballé, declarant 
vacant el seu càrrec de Regidor Municipal. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en conformitat amb el que disposa 
l’article 108.6 de la Llei Orgànica del Règim Electoral General, proposa al Ple 
de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Donar possessió del càrrec de Regidor d’aquest 
Ajuntament, al senyor Miguel López Sánchez, a la vista de la credencial, prèvia 
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prestació, per part de l’interessat, del jurament o promesa d’aquest, en 
conformitat amb la fórmula establerta per l’article 1 del Reial Decret 
707/1979, de 5 d’abril. 
 
 Segon.- Comunicar aquest acord a la Subdelegació del Govern a 
Barcelona i a la Junta Electoral de Zona, als efectes escaients.” 
 
 
 Tot seguit la Secretària General, senyora  Carmen Alonso Higuera, 
procedeix a la lectura de la fórmula que a continuació s’expressa:  
 

"Jureu o prometeu per la vostra consciència i honor complir 
fidelment les obligacions del càrrec de Regidor de l'Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat, amb lleialtat al Rei, i respectar i fer respectar 
la Constitució i l'Estatut d'Autonomia de Catalunya?." 

 
 Contestant a continuació el Regidor: 
 
 
 “Sí, ho prometo”. 
 
 
 Seguidament el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera li dóna la 
benvinguda, fent-se ressò de què no és necessari fer una exhaustiva 
presentació del senyor López Sánchez, al qual, quasi bé tots els Regidors/es ja 
coneixen de passades legislatures. 
 
 Tot seguit pren la paraula el nou Regidor del Grup Municipal d’IC-
V, senyor Miguel López Sánchez, per agrair la rebuda i declarar que es posa a 
disposició de l'Ajuntament, a fi de treballar perquè Cornellà sigui una ciutat 
més gran, més important i més bona per a tothom. 
 
 
  Després d'això,  se sotmet a votació la Moció, i és aprovada per 
unanimitat dels assistents.        
 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D’INTERIOR, COMERÇ I 
COMUNICACIÓ 
 
 
 4.- Autoritzar la cessió de drets i obligacions derivades de la 
concessió de l’ús, gaudiment i explotació de la botiga exterior número 2 
del Mercat Marsans. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d’Interior, Comerç 
i Comunicació, que textualment diu: 



24 

 
 
 “Vista la instància presentada per  la senyora Encarnación Ramírez 
Ortega, adjudicatària de la concessió administrativa de l’ús, gaudiment i 
explotació de la botiga exterior núm. 2 del Mercat Municipal Marsans,  
mitjançant la qual  sol.licita la autorització per cedir els drets i obligacions 
dimanants de la concessió  de l’esmentada  botiga ,   a favor de la senyora 
Marta López Labios. 
   
 Vist el Plec de Condicions regulador de les concessions atorgades, 
en especial l' article 17 relatiu a cessió de drets, així com els informes de la  
Cap del Departament d' Activitats i la Cap  del Departament de Contractació-
Patrimoni dels quals resulta que no existeix inconvenient en autoritzar la 
cessió sol.licitada, donat que es compleixen tots els requisits exigits.  
 
 Aquesta Comissió Informativa de Interior, Comerç i Comunicació,   
proposa al Ple l'adopció dels següents  

 
ACORDS   

 
 Primer.- Autoritzar  la cessió de drets i obligacions derivades de la 
concessió administrativa de l'ús, gaudiment i explotació de la botiga exterior 
núm. 2 del Mercat Municipal Marsans, de la qual és titular la senyora  
Encarnación Ramírez Ortega, destinada a la venda de roba texana, a favor de 
la senyora Marta López  Labios, la qual destinarà a  la venda de productes 
d’aliments per animals domèstics. 
 
 Segon.-  Fixar la fiança definitiva que haurà de constituir la senyora  
Marta López Labios  com a cessionària de la botiga núm. 2, en la quantitat de 
34.000 ptes. (204,34 Euros) , que haurà d'ingressar en la Tresoreria Municipal 
en el termini dels 10 dies següents a comptar de la recepció de la present 
notificació. 
 
 Tercer.- Retornar la fiança d'import 34.000,- ptes. (204,34,- Euros) 
constituïda per la senyora  Encarnación Ramírez Ortega, com a  adjudicatària 
de la concessió de la botiga núm. 2, del Mercat Municipal Marsans,  en virtut 
d'acord plenari de data 28 de març  de 1996, la qual a la vista de l’informe del 
Departament d’Activitats, ha donat compliment a les obligacions que com a 
titular de la botiga es deriven del Plec regulador de la concessió i del 
Reglament Municipal de Mercats. 
 
 Quart.- Facultar al senyor Alcalde Josep Montilla Aguilera per a la 
firma de quants documents fossin necessaris per a l'execució dels acords que 
antecedeixen.  
 
 Cinquè.-  Comunicar els presents acords a les senyores Encarna 
Ramírez Ortega i Marta López Labios, al Departament d’Activitats i la 
Intervenció Municipal.” 
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 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d’Interior, Comerç i 
Comunicació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, 
i és aprovat per unanimitat dels assistents.       
 
 
 
 
 5.- Acceptar la renúncia presentada per la societat civil 
particular Hermanas Romero Torres, en relació a la concessió 
administrativa sobre la parada núm. 8 del Mercat Municipal Marsans. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d’Interior, Comerç 
i Comunicació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l’escrit presentat davant aquest Ajuntament per les senyores 
Esther i Carmen Romero Terres, en representació de la societat denominada 
“Hermanas Romero Terres, Societat Civil Particular“, com a titular de la 
parada núm.  8   de l’interior del Mercat  Municipal Marsans, destinada a la 
venda de cavall, mitjançant el qual es sol.licita  l’acceptació per part d’aquest 
Ajuntament de la renúncia de la concessió de venda a la parada esmentada. 
 
 Atès el que disposen els articles 19 i 20 del Reglament de Mercats 
d’Abasts sobre que les autoritzacions de venda s’extengeixen, entre d’altres 
motius, per la renúncia expressa i escrita del titular de la concessió, essent 
obligació d’aquest,   deixar lliure i a disposició de l’Ajuntament, la parada que 
va ser objecte d’ocupació. 
 
 Vistos  així mateix els  informes de la Cap del Departament 
d’Activitats i Director del  Mercat  i  l’informe de la Cap del Departament de 
Contractació- Patrimoni i Secretària General emesos al respecte. 
  
 La Comissió Informativa d’Interior, Comerç i Comunicació, proposa 
al Ple l’adopció dels presents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Acceptar la renúncia efectuada per les senyores Esther i 
Carmen Romero Terres, en representació de “Hermanas Romero Terres, 
Societat Civil Particular”,  titular de l’autorització de venda  de carn de cavall, 
atorgada per aquest Ajuntament sobre la parada número 8, del Mercat 
Municipal Marsans. 
 
 Segon.- Declarar vacant l’esmentada parada, havent de deixar-la 
lliure el renunciant i a disposició d’aquest Ajuntament, retirant els béns i 
efectes de la seva pertinença i fent lliurament de les claus al Director del 
Mercat. 
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 Tercer.-   Concedir  a la Sociedad titular de la parada “Hermanas 
Romero Terres, Societat Civil Particular “,  el termini de 15 dies a comptar de 
l’endemà que rebi la notificació del present acord, a fi de què procedeixi a 
retirar de la parada els possibles béns i efectes de la seva pertinença, deixant-
la lliure, a disposició d’aquest Ajuntament. 
 
 Quart.- Comunicar els presents Acords a les interessades senyores 
Esther i Carmen Romero Terres en representació de “Hermanas Romero 
Terres, Societat Civil Particular“, al Departament d’Activitats i  a la Intervenció 
Municipal,   pel al seu coneixement i efectes adients.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d’Interior, Comerç i 
Comunicació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, 
i és aprovat per unanimitat dels assistents.       
 
 
 
 6.- Aprovar la modificació de la Plantilla Orgànica de 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d’Interior, Comerç 
i Comunicació, que textualment diu: 
 
 
 “Vista la proposta de modificació de la plantilla de personal 
funcionari per l’exercici 1999, com a conseqüència de la necessitat de crear 
una plaça de Tècnic/a  en “Medi Ambient” (per poder configurar un nou servei 
a la comunitat) que tindrà com a objectiu l’estudi, avaluació i millora de les 
condicions medi ambientals i aspectes relacionats amb la sostenibilitat que 
millorin  la qualitat de vida dels nostres conciutadans i conciutadanes. 
 
 Atès que aquesta proposta es produeix per la configuració del nou 
equip de govern d’aquest Ajuntament, constituït desprès de les darreres 
eleccions municipals,  en el qual s’ha creat la Tinença d’Alcaldia de “Medi 
Ambient i Sostenibilitat”. 
 
 Atès el contingut de l’informe emes al respecte pel Departament 
d’Organització i Recursos Humans d’aquest Ajuntament, en relació a 
l’esmentada proposta, així com el compliment dels requisits que s’han de 
realitzar. 
 
 Atès el que preveu l’article 27 del Reglament del Personal al Servei 
de les Entitats Locals, així com els articles 36 i següents de la mateixa 
disposició, en relació a la possibilitat de modificació de la plantilla anyal de 
personal i estructura i organització de la plantilla, respectivament. 
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  Atès  que el Ple Municipal es l’Òrgan Municipal competent per la 
modificació de la plantilla de personal i per determinar els llocs de treball de 
funcionaris, d’acord amb el que preveu l’article 22 i de la Llei 7/1985 de 2 
d’abril, i l’article 35 del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals. 
 
 El President de la Comissió Informativa d’Interior, Comerç i 
Comunicació, eleva al Ple Municipal l’adopció del següent  

 
ACORD 

 
 Primer.- Modificar la plantilla de personal funcionari d’aquest 
Ajuntament per l’exercici 1999, en el sentit de crear una plaça de Tècnic 
Superior, especialitat “Medi Ambient” classificada en el grup A i inclosa dintre 
de la Subescala de places de comeses   especials,  per les raons i justificacions  
que consten en la part expositiva, i de conformitat amb el que preveuen els 
articles 25, 27, 33, 36 i ss. del Reglament del Personal al Servei de les Entitats 
Locals.  
 
 Segon.- Condicionar la provisió del lloc de treball corresponent a 
aquesta plaça de nova creació a l’efectivitat de l’acord de concessió per part 
d’aquest Òrgan dels crèdits extraordinaris en el vigent pressupost. 
 
 Tercer.- Publicar un extracte del present acord en el Butlletí Oficial 
de la Província i Diari Oficial de la Generalitat, en compliment del que preveu 
l’apartat segon de l’article 28 del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals.” 
 
 
 Després d'una detallada explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d’Interior, Comerç i 
Comunicació, senyor Antonio Balmón Arévalo, en la que explica que es tracta 
de donar cabuda, ja que s'ha creat la Regidoria de Medi Ambient, a un Tècnic 
en aquesta matèria, pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyora Ma. Isabel Espinosa Fernández, per preguntar que s'expliqui el 
desglossament del sou d'aquest funcionari, i demanar si aquesta modificació 
té relació amb la proposta de modificació de crèdit que hi ha en el punt 
següent de l'ordre del dia, contestant al respecte el senyor Balmón Arévalo, 
que aquest funcionari cobrarà igual que un Tècnic Superior de l'Ajuntament, 
havent-se fet una valoració provisional fins al gener de l'any 2000 del que, més 
o menys pot percebre, encara que no se sap encara quan es contractarà, 
afegint el senyor Balmón Arévalo que si vol saber-ho amb exactitud, se li 
facilitarà a banda, ja que en la modificació que es proposa no es pot veure 
clar. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'ERC, 
senyor Joan Tardà Coma, per manifestar, al voltant d'aquesta contractació, 
que la considera positiva, però que per a fer-ho seria bo usar altres canals 
d'informació dels habituals, per donar-ho a conèixer a més gent, com és el 
Cornellà Informa o altres mitjans més propers als ciutadans de Cornellà, 
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manifestant al respecte el President-Delegat de la Comissió Informativa 
d’Interior, Comerç i Comunicació, senyor Antonio Balmón Arévalo, que li 
sembla una bona idea, i que  es pot mirar la bossa de la Universitat, parlar 
amb la gent que es coneix, i les persones interessades, tot i que no hagi sortit 
encara la convocatòria formal, podent demanar-ho també al Departament de 
Personal, on també es fa una bossa de sol·licituds per, desprès, avisar als 
interessats. 
 
 En relació a utilitzar el Cornellà Informa, el senyor Balmón Arévalo 
manifesta que s'ha utilitzat a vegades, quan la convocatòria coincidia amb el 
temps de sortida de la Revista, però el que més funciona, al seu parer, és el 
que podríem denominar "boca a boca". 
 
 Tot seguit pren la paraula la la Regidora-Delegada de l'Àrea de Salut 
Pública, Serveis Socials i Dona, senyora Judith Ibàñez Vives, per manifestar el 
seu disgust  per la forma emprada per la Portaveu del Grup del PP, senyora 
Espinosa Fernández, la qual s'ha referit a la plaça de Tècnic en termes 
totalment masculins, la qual cosa  no ha de ser així, ja que també pot ser una 
Tècnica, obrint-se a continuació una sèrie d'intervencions, al voltant d’aquest 
tema de les senyores Espinosa Fernández, Ibáñez Vives i Carmen Romero, 
que, resumint, manifesten la seva voluntat d'acabar amb els termes sexistes, 
restant clar que tant  pot ser un Tècnic com una Tècnica de Medi Ambient. 
         
 Després d’això, se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents.       
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PLANIFICACIÓ, ECONO-
MIA I HISENDA 
 
 
 7.- Aprovació inicial de la modificació de crèdit núm. 20/99 del 
pressupost de l’Ajuntament, mitjançant crèdit extraordinari finançat amb 
baixes per anul.lació de despeses. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l’escrit de data 19 de juliol d’enguany, tramès per el 
Departament d’Organització i Recursos Humans, en el que sol·licita 
modificació de crèdit, per  la creació d’una plaça de Tècnic Superior, 
especialitat Medi ambient, de la subescala de Serveis Especials, Grup “A”, que 
requereix l’existència de dotació econòmica per atendre les despeses 
retributives adients. 
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 Vist que en el Pressupost aprovat no existeix cap partida 
pressupostaria amb aquesta finalitat, caldria la creació de les partides adients 
per atendre la comptabilitzaria de les despeses corresponents. 
 
 Atès el que estableix els articles 158 de la Llei 39/1988, Reguladora 
de les Hisendes Locals i els articles 35, 36 i 37 del R.D. 500/1990, de 20 
d’abril. 
 
 Atès el que estableix l’article 14 de les Bases d’execució del 
Pressupost per a 1999. 
 
 Vist l’Informe favorable de l’Interventor General. 
 
 Per tot això el Tinent d’Alcalde de Planificació, Economia i Hisenda, 
proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar la  creació de les Partides Pressupostàries 
següents: 
 

21 444 A0 12000 Retribucions bàsiques/Medi Ambient 
21 444 A0 12100 Retribucions Complementaries/Medi Ambient. 
21 444 A0 15000 Productivitat/Medi Ambient 
21 444 A0 15100 Gratificacions/Medi Ambient 

 
 Segon.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdit número 
020/99 que es proposa, mitjançant Crèdit extraordinari i baixes per anul·lació 
de crèdits,  segon el següent detall: 
 
ESTAT DE DESPESES 
  PREVISIÓ        PREVISIÓ                              
PARTIDA DESCRIPCIÓ                     INICIAL            ALTES         BAIXES               FINAL    
__________________________________________________________________________________________________________ 
21 121 A1 16200 FORMACIO PERSONAL 5.200.000                          1.050.000       4.150.000 
21 444 A0 12000 RB/MEDI AMBIENT              0  527.000                             527.000 
21 444 A0 12100 RC/MEDI AMBIENT                                   0  483.000                             483.000 
21 444 A0 15000 PRODUCTIV/MEDI AMBIENT                    0    35.000                               35.000 
21 444 A0 15100 GRATIF/MEDI AMBIENT                           0              5.000                                 5.000 
 
                                                        TOTAL:..................................... 1.050.000    1.050.000 
                                                                                             
 Tercer.- Exposar al públic el present acord en els termes establerts 
en l’article 150 de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les 
Hisendes Locals. 
 
 Quart.- El present Acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.” 
 
 
 Després d'una detallada explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Planificació, 
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Economia i Hisenda, senyor Ramon Salabert Parramon, pren la paraula la 
Portaveu del Grup Municipal del PP, senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, 
per demanar explicacions sobre la partida que es proposa modificar, relativa a 
“Gratif/Medi Ambient”, que es dota amb 5.000 pessetes, ja que no sap a que 
fa referència, explicació que li és donada amb detall pel President-Delegat de la 
Comissió Informativa de l'Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, senyor 
Ramon Salabert Parramon. 
 
 Després d’això, se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 8.- Aprovació del Compte General de 1998. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
  “Vist el Compte General del Pressupost de l’Ajuntament de 1998, 
elaborat de conformitat amb el que disposen les Regles 408 a 433 de la 
Instrucció de Comptabilitat per l’Administració Local, aprovada per Ordre de 
17 de juliol de 1990. 
 
  Atès que la Comissió Especial de Comptes, reunida el dia 27 de 
maig de 1999, va informar favorablement els esmentats comptes. 
 
  Atès que l’informe de la Comissió de Comptes, juntament amb els 
Comptes esmentats i els seus justificants han estat exposats al públic durant 
15 dies i vuit dies més als efectes de que els interessats poguessin presentar 
els reparaments i observacions que creguessin convenients, no havent-se 
presentat cap reclamació. 
 
  L’Alcaldia-Presidència, de conformitat amb el que estableix l’article 
193 de la Llei 39/1988, Reguladora de les Hisendes Locals, proposa al Ple 
l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
  Primer.- Aprovar el Compte General del Pressupost de 1998, 
integrat pel de la pròpia Entitat, els dels Organismes Autònoms 
Administratius: Institut Municipal d’Educació i Patronat Municipal de Ràdio 
Cornellà i els de les empreses municipals: PRECSA, EMDUCSA I TECSALSA. 
 
  Segon.- Rendir a la Sindicatura de Comptes de Catalunya, el 
Compte General, de conformitat amb l’article 193.5 de la Llei 39/1988.” 
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 Després d'una detallada explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Planificació, 
Economia i Hisenda, senyor Ramon Salabert Parramon, en la que fa esment 
que a l'ordre del dia hi ha un error, a l'assenyalar-se com a Compte General de 
1999, quan és de l'any 1998, se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
majoria absoluta dels assistents, amb l’abstenció dels Regidors/es del Grup 
Municipal del PP, senyora Mª Isabel Espinosa Fernández i senyors Alberto 
García Llorente i Antonio Naranjo Hijos.  
 
 
 
PROPOSTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D'OBRES, URBANISME, 
SERVEIS I MEDI AMBIENT 
 
 
 9.- Aprovació provisional de l’expedient de “Modificació puntual 
del PGM/76 al Sector Quitllet-Millars i Lindavista. 
 
 Es llegeix el dictamen del Regidor-Delegat de l’Àrea d’Urbanisme, 
Habitatge i Infraestructures, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'expedient incoat per a la Modificació Puntual del Pla General 
Metropolità de 1976, al sector Quillet-Millas i Lindavista de Cornellà de 
Llobregat. 
 
 Vist l'acord plenari 29 d’abril d’enguany mitjançant el qual 
s’aprovava novament de forma inicial  l’esmentada  Modificació així com la 
seva publicació en el Butlletí Oficial de la Província, el Diari Oficial de la 
Generalitat de Catalunya i el Periódico, en dates 8-6-99, 18-6-99 i 5-6-99 
respectivament, per un període d’un mes, sense que durant aquest termini 
s’hagin produït al.legacions. 
 
 Atesos els informes emesos per la Secretària General i per la Cap 
del Departament Administratiu d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis. 
 
 Vistos els articles 55 i 59 del Decret Legislatiu 1/90, de 12 de juliol 
pel qual s'aprova la refosa del textos legals vigents a Catalunya, en matèria 
urbanística. 
 
 Vistos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en la nova redacció donada als mateixos per la Llei 11/99, de 21 
d’abril, i els articles 50.2.c) i 112.3.k) de la Llei Municipal i de Règim Local 
8/87, de 15 d'abril, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la 
Corporació Local, així com el dictamen de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, el Regidor Delegat de l’Àrea 
d’Urbanisme, Habitatge i Infrastructures  proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció 
dels següents 
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ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar provisionalment la Modificació Puntual del Pla 
General Metropolità de 1976, al sector Quillet-Millas i Lindavista de Cornellà 
de Llobregat. 
 
 Segon.- Ordenar la remissió de l'esmentat expedient, en el termini 
màxim d'un mes des de la data d'aprovació del present acord, a la Comissió 
d’Urbanisme de Barcelona, a efectes de la seva aprovació definitiva. 
 
 Quart.- Notificar el present acord els interessats, a efectes de 
motivació, pel seu coneixement i efectes.” 
 
 
 Després d'una detallada explicació del contingut del punt feta pel 
Regidor-Delegat de l'Àrea d'Urbanisme, Habitatge i Infraestructures, senyor 
José Luis Morlanes Galindo, pren la paraula el Regidor del Grup Municipal del 
PP, senyor Albert García Llorente, per manifestar que, en principi, la seva 
opinió sobre aquesta modificació és favorable, però com ja va especificar a la 
Comissió Informativa, es va parlar que al mes d'agost  es treballaria durant el 
dia i la nit, la qual cosa pot provocar que hi hagi moltes trucades a la Guàrdia 
Urbana. Ell, continua manifestant el senyor García Llorente, ha parlat amb els 
veïns, i no dubta que se'ls hagi informat, però la majoria no tenen ni idea del 
que es va a fer, per la qual cosa demana que se'ls informi, ja que si han de 
treballar dia i nit, a la qual cosa no s'oposen, demanen que s'organitzi un 
sistema de rec continu, a fi de no afectar excessivament amb la pols als 
habitatges. 
 
 Seguidament prenen successivament la paraula el Regidor-Delegat 
de l'Àrea d'Urbanisme, Habitatge i Infraestructures, senyor José Luis Morlanes 
Galindo, i el President-Delegat de la Comissió Informativa d‘Obres, Urbanisme, 
Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez Flor, per 
informar que el tema del rec es tindrà molt en compte, i que s'informarà més 
als veïns, afegint que el fer les obres el mes d'agost és degut a què quasi no hi 
haurà gent i, tenint en compte que és una obra molt important pel barri, 
s'intentarà ocasionar el mínim de molèsties. 
 
 Així mateix el President-Delegat de la Comissió Informativa d‘Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor,  puntualitza el tema de la informació als veïns, manifestant que potser 
tots els Regidors no parlen amb els mateixos veïns, doncs s’han fet diverses 
assemblees al barri Linda Vista, la primera fa quasi un any, i l'última fa, més o 
menys, quatre mesos, i se'ls va explicar exhaustivament, ja que a l'última 
reunió hi havia uns 150 veïns, als quals es va explicar, a més, el tema de la 
col·locació dels ascensors. 
 
 A continuació pren la paraula l'Alcalde, senyor José Montilla 
Aguilera, per puntualitzar que ara es proposa l'aprovació provisional, ja que la 
definitiva és a càrrec de la Generalitat de Catalunya. 
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 Després d’això, se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents.       
 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE SERVEIS A LA 
PERSONA 
 
 
 10.- Aprovació del text  del conveni de col.laboració amb la 
Diputació de Barcelona, per regular la col.laboració entre ambdues 
institucions per a la realització del programa “Sanitat Ambiental 
Municipal”. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Serveis a la 
Persona, que textualment diu: 
 
 
 “Atès que la Llei 7/1985, Reguladora de les Bases del Règim Local 
així com la Llei General de Sanitat 14/1986 de 25 d’abril i la Llei 15/1990 de 
9 juliol d’Ordenació Sanitària de Catalunya, atorguen competències en matèria 
sanitària als ajuntaments i concretament en aquesta última en el seu article 
68 assenyala les responsabilitats mínimes que aquests han de cobrir en 
compliment de les normes i plans sanitaris, i concretament els atorga el 
control sanitari  d’edificis i llocs d’ us públic i control sanitari del medi 
ambient. 
 
 Atès que és competència de la Diputació de Barcelona, en virtut 
dels articles 36 de l’esmentada Llei de Bases de Règim Local i 88 de la Llei 
Municipal i de Règim Local de Catalunya, Llei 8/87 de 15 d’ abril, la 
cooperació i assistència als municipis per a la presentació dels serveis que li 
són propis. 
 
 Vist l’acord de la Comissió de Govern de la Diputació de Barcelona 
de data 20 de maig de 1999, en el qual s’aprova la signatura del conveni per 
aquest exercici de 1999, per tal de regular  la col.laboració amb el nostre 
municipi per a la realització del programa “ Sanitat Ambiental Municipal “. 
 
 Atès que les entitats locals hauran d’enviar a la Direcció General 
d’Administracions Locals, Departament de Governació, acord i còpia dels 
convenis en que intervinguin o participin tal com estableix l’article 309.1 del 
Decret 179/1995 de 13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament d’obres, 
activitats i serveis dels ens locals. 
 
 Atès que l’adopció del present acord és competència del Ple de 
l’Ajuntament, el President Delegat de la Comissió Informativa de Serveis a la 
Persona, proposa al Ple de l’Ajuntament, l’ adopció dels següents 
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ACORDS 

 
 Primer.- Aprovar el text del conveni de col·laboració entre la 
Diputació de Barcelona i l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, per a regular 
la col·laboració entre ambdues institucions per a la realització del programa 
“Sanitat Ambiental Municipal”, que s’ adjunta com annex. 
 
 Segon.- Facultar al Sr. José Montilla Aguilera, Alcalde-President de 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat per a la signatura de tots aquells 
documents que siguin necessaris per a la formalització del present acord. 
 
 Tercer.- Trametre el present acord i còpia del conveni a la Direcció 
general d’Administració Local del Departament de Governació de la Generalitat 
de Catalunya. 
 
 Quart.- Notificar el present acord a la Diputació de Barcelona.” 
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta per la 
Regidora-Delegada de l'Àrea de Salut Pública, Serveis Socials i Dona, senyora 
Judith Ibàñez Vives, se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents.  
 
 
 
 
 11.- Donar la conformitat a l’acord de renovació per a l’exercici 
de 1999 del conveni de col.laboració signat el 24 d’octubre de 1994 amb 
la Diputació de Barcelona, modificant els pactes segon i tercer del 
mateix, que regulen les activitats de desenvolupament del programa 
“Seguretat Alimentària”. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Serveis a la 
Persona, que textualment diu: 
 
 
 “Atès la Llei 7/1985, Reguladora de les Bases del Règim Local així 
com la Llei General de Sanitat 14/1986 de 25 d’abril i la Llei 15/1990 de 9 
juliol d’Ordenació Sanitària de Catalunya, atorguen competències en matèria 
sanitària als ajuntaments i concretament en aquesta última en el seu article 
68 assenyala les responsabilitats mínimes que aquests han de cobrir en 
compliment de les normes i plans sanitaris. 
 
 Atès que es competència de la Diputació de Barcelona, en virtut 
dels articles 36 de l’esmentada Llei de Bases de Règim Local i 88 de la Llei 
Municipal i de Règim Local de Catalunya, Llei 8/87 de 15 d’abril, la cooperació 
i assistència als municipis per a la presentació dels serveis que li són propis. 
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 Atès que, des de l’any 1994, existeix entre la Diputació de Barcelona 
i l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat un conveni de col·laboració per a la 
realització del programa “Seguretat Alimentària Municipal” que es ve renovant 
anualment. 
 
 Vist l’acord de la Comissió de Govern de la Diputació de Barcelona 
de data 20 de maig de 1999, en el qual s’aprova la renovació del conveni per 
aquest exercici de 1999. 
 
 Atès que l’adopció del present acord és competència del Ple de 
l’Ajuntament, el President Delegat de la Comissió Informativa de Serveis a la 
Persona, proposa al Ple de l’Ajuntament, l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Donar la conformitat a l’acord de renovació  per a l’exercici 
de 1999 del conveni de col·laboració signat el 24 d’octubre de 1994 entre la 
Diputació de Barcelona i l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, modificant els 
pactes segon i tercer del mateix, que regulen les activitats de desenvolupament 
per aquest any, del programa “Seguretat Alimentària, que queden redactats en 
els següents termes: 
 

PACTE SEGON: 
 
L’Ajuntament per el desenvolupament del programa de Seguretat 
Alimentària, durant l’any 1999, realitzarà les activitats que a continuació 
es detallen: 
 
Activitats de vigilància i control en sectors prioritaris 
Menjadors escolars i residències 3ª Edat 
Establiments de venda minorista 
 
Altres activitats de vigilància i control 
Vigilància i control davant denuncies, consultes, etc. 
 
Activitats formatives 
Carnets de manipuladors d’aliments 
Visites a escoles 
 
Suport analític a un màxim de 15 mostres del municipi d’Esplugues i de 
Sant Joan Despí, d’acord amb els paràmetres analítics pactats i dels 
sectors que entre ells s’acordin. 
 
PACTE TERCER: 
 
La Diputació de Barcelona, efectuarà a l’Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat l’aportació econòmica d’un milió quaranta-quatre mil cent 
cinquanta-nou pessetes (1.044.159,-PTS.)(6.275,52EUR). 
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Aquesta quantitat es farà efectiva mitjançant la presentació abans del 31 
de gener de l’any 2000 de la següent documentació: 
 
.  La memòria de les activitats desenvolupades per l’Ajuntament la qual 

inclourà relació dels objectius, la metodologia de les activitats, així 
com relació dels resultats més rellevants de les activitats informatives i 
de seguiment higiènic-sanitari dels sectors alimentaris afectats. 

 
.   Factures que justifiquin com a mínim l’import atorgat i que reuneixin 

els següents requisits: 
 

   1.- Han d’anar obligatòriament a nom de l’ens local. 
   2.- Han de fer referència a despeses relatives a l’activitat objecte de  la 

col·laboració establerta. 
   3.- Han d’ésser originals o compulsades pel secretari de l’ens local. 
   4.- Han d’ésser datades de l’any 1999. 
   5.- Han de contenir la diligència d’aprovació signada pel secretari. 

 
.   La Diputació de Barcelona també es farà càrrec de l’import de la 

despesa que suposa l’adquisició del material que es relaciona als 
annexes d’aquesta proposta que lliurarà a l’Ajuntament com a 
material de suport a la inspecció i material d’anàlisi de laboratori”. 

 
 Segon.- Facultar al Sr. José Montilla Aguilera, Alcalde-President de 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat per a la signatura de tots aquells 
documents que siguin necessaris per a la formalització del present acord. 
  
 Tercer.- Notificar aquest acord a la Diputació de Barcelona.” 
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta per la 
Regidora-Delegada de l'Àrea de Salut Pública, Serveis Socials i Dona, senyora 
Judith Ibàñez Vives, se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents.  
 
 
 
 
 12.- Acceptar de la Diputació de Barcelona l’aportació 
econòmica extraordinària i limitada per a 1999, per a la realització del 
projecte de grup de suport emocional a les famílies que estan a cura de 
malalts amb demència i a la població en general de Cornellà de Llobregat. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Serveis a la 
Persona, que textualment diu: 
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 “Vist que el conveni subscrit en data 30 de maig de 1996 entre la 
Diputació de Barcelona, Àrea de Serveis Socials i l’Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat, de cooperació per al desenvolupament dels serveis socials ha estat 
prorrogat els anys 1997,1998 i 1999. 
 
 Vist l’acord de la Comissió de Govern de la Diputació de Barcelona 
de data 20 de maig de 1999, en el qual s’aprova l’aportació econòmica 
extraordinària i limitada al present exercici, per un import de 250.000,-pts. 
(1502’53 EUR) destinades a la realització d’activitats adreçades a donar suport 
a les famílies cuidadores de persones amb demència, i a la població en general 
de Cornellà de Llobregat. 
 
 Atès que l’adopció del present acord és competència del Ple de 
l’Ajuntament, el President Delegat de la Comissió Informativa de Serveis a la 
Persona, proposa al Ple de l'Ajuntament, l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
  

 Primer.- Acceptar l’aportació econòmica extraordinària i limitada al 
present exercici, per import de 250.000,- pessetes (1502’ 53 EUR)de la 
Diputació de Barcelona, per a la realització del projecte de grup de suport 
emocional a les famílies cuidadores de malalts amb demència, i a la població 
en general de Cornellà de Llobregat,  de conformitat a  l’ acord de la Comissió 
de Govern de la Diputació de Barcelona de data 20 de maig de 1999 i segons 
conveni subscrit el 30-05-96 i prorrogat els anys 1997,1998 i 1999. 
 
 Segon.- Tramitar l’abonament del dit import mitjançant la 
presentació d’ un ofici signat per l’Alcalde  sol·licitant la quantitat 
corresponent i acompanyat del certificat expedit per l’ interventor de l’ 
Ajuntament de Cornellà de Llobregat, segons s’estableix al pacte segon de 
l’esmentat acord de la Comissió de Govern de la Diputació de Barcelona de 
data 20 de maig de 1999. 
 
 Tercer.- Notificar aquest acord a la Diputació de Barcelona.” 
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Serveis a la Persona, 
senyor Vicenç Badenes i Teixidó, se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat 
per unanimitat dels assistents.  
 
 
 
 
 13.- Donar la conformitat al conveni de col.laboració subscrit 
entre la Diputació de Barcelona, l’AMIC i CITE-CONC i l’Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat, per tal de formalitzar i gestionar una oficina amb 
l’objecte d’assessorar i informar als immigrants de Cornellà de Llobregat.  
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 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Serveis a la 
Persona, que textualment diu: 
 
 
 “Vist el conveni de col·laboració  subscrit  entre la Diputació de 
Barcelona, l’Associació d’Ajuda Mútua d’Immigrants de Catalunya (AMIC) i 
l’Associació per a l’Orientació, Formació i Inserció dels Treballadors Estrangers 
(CITE-CONC),   per tal de formalitzar i gestionar diverses oficines amb l’objecte 
d’assessorar i informar als immigrants de la província de Barcelona, 
comprometent-se diversos Ajuntaments, entre ells, el de Cornellà de Llobregat, 
a realitzar les tasques que figuren en els respectius annexes de l’esmentat 
conveni. 
 
 Vist l’Annex VIII de l’esmentat conveni en el que es desenvolupa 
aquest pel que respecta a l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, a subscriure 
entre la Diputació de Barcelona, l’Associació d’Ajuda Mútua d’Immigrants de 
Catalunya (AMIC), l’Associació per a l’Orientació, Formació i Inserció dels 
Treballadors Estrangers (CITE-CONC) i l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat. 
 
 Atès l’article 25 de la Declaració Universal dels Drets Humans de les 
Nacions Unides. 
 
 Atès els Títols Preliminar, I i VII de la Constitució Espanyola de 
1978 segons la qual l’Estat es compromet a garantir el benestar de tots els 
ciutadans. 
 
 Atès que la Llei 7/85 Reguladora de les Bases de Règim Local en el 
seu article 25,1,k) fa referència a la participació dels municipis en la prestació 
dels serveis socials i de promoció i reinserció social, així com el seu article 28 
que manifesta que aquests poden realitzar activitats complementàries pròpies 
d’altres administracions públiques. 
 
 Vista la necessitat detectada de crear Oficines d’Informació pels 
immigrants amb l’objectiu de facilitar a aquesta població assessorament i 
orientació en matèria d’inserció laboral, que permetin millorar les seves 
condicions de feina i vida en el nostre país. 
 
 Atès el caràcter de l’Administració Municipal com a més propera al 
ciutadà i al número important de persones  domiciliades a la nostra ciutat que 
pertanyen al col·lectiu d’immigrants, que  tendeix a augmentar. 
 
 Atès que l’Ajuntament de Cornellà considera necessari col·laborar 
en les accions d’informació i assessorament al col·lectiu d’immigrants. 
 
 Atès que l’adopció del present acord és competència del Ple de 
l’Ajuntament, el President Delegat de la Comissió Informativa de Serveis a la 
Persona, proposa al Ple de l’Ajuntament, l’adopció dels següents 
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ACORDS 
 
 Primer.- Donar la conformitat al conveni de col·laboració subscrit 
entre la Diputació de Barcelona, l’Associació d’Ajuda Mútua d’Immigrants de 
Catalunya (AMIC) i l’Associació per a l’Orientació, Formació i Inserció dels 
Treballadors Estrangers (CITE-CONC), que s’adjunta com a document núm. 1. 
 
 Segon.- Aprovar l’annex VIII del conveni  entre la Diputació de 
Barcelona, l’Associació d’Ajuda Mútua d’Immigrants de Catalunya (AMIC) i 
l’Associació per a l’Orientació, Formació i Inserció dels Treballadors Estrangers 
(CITE-CONC), i l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, que s’adjunta com a 
document núm. 2. 
 
 Tercer.-  Facultar a l’ Alcalde, senyor José Montilla Aguilera per a la 
signatura de tots aquells documents que siguin necessaris per la formalització 
del present acord. 
 
 Quart.- Notificar el present acord a la Diputació de Barcelona, a 
l’Associació d’Ajuda Mútua d’Immigrants de Catalunya (AMIC) i a l’Associació 
per a l’Orientació, Formació i Inserció dels Treballadors Estrangers (CITE-
CONC).”  
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta per la 
Regidora-Delegada de l'Àrea de Salut Pública, Serveis Socials i Dona, senyora 
Judith Ibàñez Vives, pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyora Ma. Isabel Espinosa Fernández, per demanar que se li faciliti còpia 
dels tres convenis que s'aproven. 
 
 Seguidament, i en relació a aquests Convenis, pren la paraula la 
Regidora-Delegada  de l’Àrea de Medi Ambient i Sostenibilitat, senyora Carmen 
Romero López, per manifestar el seu acord amb la subscripció d'aquests, ja 
que van dirigits a persones de Cornellà, assenyalant, no obstant, que se 
senten especialment satisfets pel conveni de col·laboració subscrit entre la 
Diputació de Barcelona, l'AMIC i CITE-CONC i aquest Ajuntament, ja que era 
una fita de la Comissió per a les persones immigrades, i per tant considera 
que, d'alguna manera, una idea inicial de fa dos anys, ara està en mans de 
persones que coneixen molt bé el tema i que estan molt preparades i 
qualificades, afegint l'Alcalde, senyor Montilla Aguilera, que, certament, aquest 
últim Conveni és molt important per a començar a fer coses sobre aquest tema 
a la ciutat. 
 
 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents.  
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MOCIÓ DE L'ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
 
 
 14.- Aprovar la Delegació de diverses competències a favor de la 
Comissió de Govern. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 

 
“Un cop celebrades les Eleccions Locals convocades mitjançant 

Reial Decret 606/99 de data 19 d’abril, el passat dia 13 de juny, i constituït el 
nou Ajuntament, i amb l'objecte de dotar d'una major celeritat i eficàcia a 
l'actuació municipal, aquesta Alcaldia considera necessari, en ús de les 
facultats que confereix a l'Ajuntament l'article 23.2.b) de la Llei 7/1985, de 2 
d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local, en la nova redacció donada 
per la Llei 11/99, de 21 d’abril, i altra legislació concordant, procedir a 
l'establiment d'un règim de delegacions de matèries, la competència de les 
quals ostenta el Ple en virtut de la Llei, en favor de la Comissió de Govern. 

 
Atès que en conformitat amb la legislació a que abans s'ha fet 

referència, el Ple de l'Ajuntament pot delegar a favor de la Comissió de Govern 
l'exercici de les seves atribucions, sempre i quan no es trobin dins dels 
supòsits previstos per l'article 23.2.b) de la Llei Reguladora  de les Bases del 
Règim Local, en la seva redacció actual, i per l'article 13 de la Llei 30/1992, de 
26 de novembre, de Règim Jurídic de les Administracions Públiques i del 
procediment administratiu comú, en el qual es regulen les competències 
plenàries que tenen caràcter indelegable. 

 
Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 

legalment té conferides, proposa al Ple de l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
Primer.- Delegar en la Comissió de Govern les competències 

plenàries que a continuació es relacionen: 
 
 

EN MATÈRIA DE CONTRACTACIÓ I PATRIMONI: 
 
En relació amb els expedients de contractació i d’atorgament de concessions 
de qualsevol naturalesa, la competència originària de la qual correspongui al 
Ple de la Corporació: 
 
1.- Aprovar els expedients de contractació i d’atorgament de concessions de 

caràcter plurianual, la quantitat dels quals no excedeixi de 100.000.000 
pessetes, quan tinguin una duració superior a 4 anys. 
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2.- Acordar la modificació dels contractes o concessions, quan no impliquin 
una modificació del pressupost superior, per excés o per defecte, al 20% 
del preu d’adjudicació, incloses les posteriors modificacions. 

 
3.- Aprovar les recepcions i les devolucions de garanties. 
 
4.- Declarar les resolucions dels contractes o concessions, quan no es formuli 

oposició per part del contractista. 
 
5.- Aprovar les revisions de preus. 
 
6.- Resoldre sobre les sancions d’aquests expedients quan no impliquin la 

resolució del contracte o concessió, sense perjudici del que disposa 
l’apartat 4 anterior. 

 
7.- Autoritzar la transmissió dels contractes i concessions. 
 
8.- Alienar, gravar o cedir, per qualsevol títol, béns patrimonials de propietat 

municipal, sempre que el seu valor no excedeixi del 10% dels recursos 
ordinaris del pressupost ni sigui superior a 500.000.000 pessetes, en els 
supòsits de béns immobles o béns mobles declarats de valor històric o 
artístic, quan no estigui previst en el pressupost. 

 
9.- Aprovar inicialment i ordenar l’exposició pública de les propostes de 

modificació dels Plecs tipus de Clàusules Generals. 
 
10.- Acceptar béns amb càrregues o gravamens  onerosos.  
 
11.- Acordar mutacions de domini públic per canvi de destí dels béns. 
 
 
EN MATÈRIA DE POBLACIÓ: 
 
1.- Aprovar la rectificació anual del Padró Municipal d’Habitants i resoldre les 

reclamacions que s’interposin en relació amb ell. 
 
2.- L’adopció d’acords relatius a la formació de les Meses electorals. 
 
 
EN MATÈRIA DE PERSONAL: 
 
1.- Acordar la superació dels límits retributius a que fa referència l’article 

327.2 del Reglament de Personal al servei de les Entitats Locals de 
Catalunya. 

 
2.- Rehabilitar als funcionaris de la Corporació. 
 
3.- Autoritzar al personal, l’exercici d’activitats de recerca de caràcter no 

permanent o d’assessorament per a supòsits concrets. 



42 

 
4.- Adoptar els acords relacionats amb les transferències de funcionaris a que 

fa referència l’article 308 de la Llei Municipal i de Règim Local de 
Catalunya. 

 
5.- Encarregar, mitjançant conveni, la selecció i formació del personal propi, a 

l’Escola d’Administració Pública de Catalunya. 
 
6.- Declarar les incompatibilitats del personal i autoritzar o denegar les 

sol·licituds sobre compatibilitats. 
 
 
EN MATÈRIA DE PLANIFICACIÓ, ECONOMIA I HISENDA: 
 
1.- Aquelles competències que es deleguin pel Ple en la Comissió de Govern 

per a cada exercici, a través de les Bases d’Execució del Pressupost. 
 
2.- Aprovar el reconeixement extrajudicial de crèdits. 
 
3.- Sol·licitar i acceptar subvencions quan la disposició que aprovi la 

convocatòria estableixi que el Ple sigui l’òrgan municipal competent. 
 
4.- Dictar les normes pel seguiment i el desenvolupament de la comptabilitat 

financera i pressupostària de l’Ajuntament i dels Organismes Autònoms i 
societats mercantil d’ell dependents. 

 
5.- Acordar la fiscalització prèvia limitada prevista a l’article 200.2 de la Llei 

Reguladora de les Hisendes Locals. 
 
6.- Acordar la substitució de la fiscalització prèvia dels drets, per la inherent a 

la presa de raó en comptabilitat i per actuacions comprovatòries 
posteriors. 

 
7.- Resoldre les discrepàncies que es produeixin en relació a objeccions de la 

funció interventora, en els supòsits establerts a l’article 198.2 de la Llei 
Reguladora de les Hisendes Locals. 

 
8.- Establiment, fixació, regulació i modificació dels Preus Públics. 
 
9.- La declaració de nul·litat de ple dret i la revisió d’ofici dels actes dictats en 

via de gestió tributària, en els casos i d’acord amb el procediment establert 
als articles 153 i 154 de la Llei General Tributària. 

 
10.- La concertació d’operacions de crèdit en els supòsits previstos a l’article 

22.2.m) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim 
Local, en la seva redacció actual. 
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EN MATÈRIA D’OBRES, URBANISME, MANTENIMENT, SERVEIS I MEDI 
AMBIENT: 
 
1.- Ordenar la demolició de les edificacions il·legals. 
 
 
EN MATÈRIA D’INFORMACIÓ I PARTICIPACIÓ CIUTADANA: 
 
1.- Determinar els mitjans necessaris per a donar publicitat als acords 

adoptats per la Corporació i a les convocatòries dels òrgans, les sessions 
dels quals no siguin públiques. 

 
2.- L’atorgament o concessió dels Premis Ciutat de Cornellà en totes les seves 

categories. 
 
 
EN MATÈRIA PROCESSAL: 
 
1.- La declaració de nul·litat de ple dret i la revisió d’ofici, dels actes 

administratius dictats per l’Alcalde, directament o a través dels Regidors 
que ostentin delegacions, i per la Comissió de Govern. 

 
2.- Acordar la declaració de lesivitat dels actes administratius dictats per 

l’Alcalde, directament o a través dels Regidors que osentin delegacions, i 
per la Comissió de Govern. 

 
3.- Acordar la compareixença de la Corporació en tot tipus de processos 

judicials que, afectant directament o indirectament a aquest Ajuntament, 
es segueixin per o contra altres Administracions o particulars. 

 
4.- L’exercici d’accions judicials i administratives i la defensa de la Corporació 

en matèria de competència plenària. 
 
5.- L’exercici d’accions judicials i la defensa de la Corporació, en qualitat 

d’acusador particular respecte d’infraccions penals que afectin als 
ciutadans de Cornellà de Llobregat. 

 
6.- Atorgar la representació de l’Ajuntament per l’exercici de tot tipus d’accions 

administratives i judicials. 
 
7.- La resolució, en via administrativa, de les accions, reclamacions o recursos 

de qualsevol naturalesa, que s’interposin contra els acords dictats per la 
Comissió de Govern, en ús de les atribucions delegades en virtut d’aquest 
acord. 

 
 
 
 
 



44 

EN MATÈRIA DE RELACIONS INTERADMINISTRATIVES I DE FOMENT: 
 
1.- Acordar la subscripció de convenis de col·laboració amb altres 

Administracions, així com amb entitats i particulars, sempre que del seu 
contingut no resultin compromisos a càrrec de la Corporació en les 
matèries que l’article 22 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les 
Bases del Règim Local, en la seva redacció actual, considera de caràcter 
indelegable, ni suposin un cost econòmic superior al 10% dels recursos 
ordinaris del pressupost o a 1.000.000.000 pessetes. 

 
 
Segon.- Les atribucions delegades s'hauran d'exercitar per la 

Comissió de Govern, en els termes i dins dels límits d'aquesta delegació, no 
sent susceptibles de ser delegades en cap altre òrgan. 

 
En el text dels acords adoptats per la Comissió de Govern, en virtut 

d'aquesta delegació, s'haurà de fer constar aquesta circumstància mitjançant 
la inclusió, en la part expositiva, del text següent: 

 
 
"Atès que l'adopció d'aquest acord és competència d'aquesta 

Comissió de Govern, en virtut de les delegacions acordades per aquest 
Ajuntament, en sessió plenària que va tenir lloc el dia ........................" 

 
 
Els acords que s'adoptin per delegació, s'entendran dictats pel Ple 

de l'Ajuntament, com a titular de la competència originària, al qual s'haurà de 
mantenir informat de l'exercici de la delegació, mitjançant la remissió dels 
esborralls de les actes a tots els Regidors de la Corporació, i seran 
immediatament executius i presumptament legítims. 

 
Tercer.- Aquestes delegacions, en conformitat amb el que disposa 

l'article 51.2 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de 
les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, 
tindran efecte des del dia següent a l'adopció d'aquest acord, sense perjudici 
de la seva publicació en el Butlletí Oficial de la Província, i tindran caràcter 
indefinit, sense perjudici de la potestat d'advocació pel Ple. 

 
Quart.- Substituir l'obligació de l'Alcalde prevista en l'article 42 del 

Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats 
Locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, de donar 
compte succinta a la Corporació, en cada sessió ordinària, de les resolucions 
dictades per l'Alcaldia, pel reconeixement del dret de tots els Regidors de 
l'Ajuntament, de poder consultar directament i personalment els llibres de 
resolucions custodiats en la Secretaria General de la Corporació. 

 
Cinquè.- Comunicar aquest acord als Caps de Serveis i de 

Departament, Regidors i Regidores delegats i Presidents i Presidentes de les 
Comissions Informatives, pel seu coneixement i efectes, fent-los constar que, 
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un cop adoptats els corresponents acords per la Comissió de Govern, s'haurà 
de donar compte d'aquests a la Comissió Informativa competent, amb l'objecte 
de donar compliment al que disposa l'article 123 del Reial Decret 2568/1986, 
de 28 de novembre, pel qual s'aprova el Reglament d'Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals. 

 
Sisè.- Publicar aquest acord en el Butlletí Oficial de la Província, i 

en el Butlletí d'Informació Municipal, en compliment del que disposa l'article 
51.2 del text legal abans esmentat.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut de la Moció feta pel 
Portaveu del Grup Municipal Socialista, senyor Antonio Balmón Arévalo, pren 
la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'EUiA, senyor Ignacio Flórez 
Barrón, per manifestar que, en principi, efectivament pot agilitzar els 
assumptes de l'administració, però pensa que la nova Llei es una mica 
presidencialista, ja que dóna moltes competències a l'Alcalde, i encara que ja 
té en compte que desprès tots aquests assumptes s'expliquen a la Comissió 
Informativa, indubtablement treu moltes competències al Ple, manifestant al 
respecte l'Alcalde, senyor Montilla Aguilera, que de totes maneres hi ha que 
tenir en compte que aquí no es fa com a altres Ajuntament, on es delega en 
òrgans unipersonals, sinó que es fa a favor de la Comissió de Govern. 
 
 Després d’això, se sotmet a votació la Moció, i és aprovada per 
unanimitat dels assistents.        
 
 

II 
 

PART DE CONTROL 
  
 
 1.- Moció del Grup Municipal d’IC-V, a favor de la integració 
social, cultural, laboral i cívica de les persones immigrades 
extracomunitàries. 
 
 En primer lloc pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal d’IC-
V, senyora Carmen Romero López, per donar compte de la Moció, que 
definitivament presenten de forma conjunta amb el Grup Municipal Socialista, 
amb el text següent: 
 
 
 “Les desigualtats, d’abast mundial -un 20 per cent de la població 
controla més del 80 per cent de la riquesa produïda-, estimulen tot un seguit 
de processos migratoris: una persona, una família, un poble deixa el seu país 
no per ganes d’aventura sinó per resoldre necessitats urgents, peremptòries. 
 



46 

 A Espanya el marc legal de regulació dels drets dels immigrants, 
l’esmentada Llei d’Estrangeria del 1995 preveu més aspectes relacionats amb 
la seguretat i la protecció de les fronteres segons les directrius de la Unió 
Europea, que no els temes d’integració social, cultural, laboral i cívica de les 
persones que viuen i treballen en un país on no van néixer. 
 
 Si Catalunya ha sabut què signifiquen les migracions interiors al 
llarg del segle XX, serà el destí, a les acaballes del segle i del mil·lenni, de nous 
fluxos migratoris, sobretot de persones estrangeres extracomunitàries, 
marcades, per tant, per dificultats legals greus d’integració i de normalització 
del seu status. 
 
 Aquest procés migratori de nou estil podria empènyer milers i milers 
de persones que volen treballar, en un futur immediat, a Catalunya a la 
marginació i a l’exclusió social, especialment si no tenen accés fàcil a 
habitatges de lloguer, als centres d’ensenyament, als serveis sòciosanitaris 
bàsics i fins i tot a la representació política i sindical. 
 
 Els fets succeïts en els últims dies en diverses poblacions catalanes 
ens ha de fer reflexionar, aquesta petita explosió social ha posat de manifest 
els riscos que pot comportar l’existència d’un malestar social  larvat producte  
de la falta de polítiques  d’integració social consensuades entre tots els actors 
socials i polítics, així com la manca d’una suficient explicació de la necessitat 
de portar a terme aquestes actuacions en favor d’aquests sectors desprotegits. 
 
 El comportament d’algunes forces polítiques i l’absentisme  
practicat pel Govern de la Generalitat en no assumir les competències que li 
corresponen, en matèria de vivenda, sanitat, educació o benestar social, o en 
la no aplicació ni dotació econòmica del seu pla interdepartamental aprovat 
pel mateix Govern indiquen una lamentable deixadesa de responsabilitats en 
un tema tant controvertit, i ha deixat els Ajuntaments, tot i  no tenir 
competències ni recursos econòmics específics, en els únics en aplicar 
polítiques actives d’integració. 
 
 Per tot això, els Grups Municipals d’IC-V i Socialista proposen a 
l’Ajuntament en Ple, l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Sol.licitar la modificació de la Llei d’Estrangeria, en tràmit 
de ponència al Congrés dels Diputats, per tal d’incorporar una regulació legal 
que garanteixi la igualtat de drets per a les persones que viuran i treballaran a 
Espanya i a Catalunya. 
 
 Segon.- Demanar al Govern de la Generalitat de Catalunya que 
desplegui, conforme a les competències que ja li corresponen, les polítiques 
tendents a aconseguir la cohesió social, incloent les relatives a la integració 
dels immigrants. Així com donar suport als municipis en l’aplicació d’aquestes 
polítiques. 
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 Tercer.- Exigir una actuació policial enèrgica contra grups que fan 
exhibició de símbols, expressions i doctrines totalitàries, clarament 
condemnades pel nou Codi Penal, articles 510, 511 i 512. 
 
 Quart.- Impulsar des dels poders públics un diàleg permanent amb 
els diferents segments de la societat catalana per tal de promoure una cultura 
de la igualtat i de la solidaritat i sobretot, incorporar i associar a aquest 
compromís als sectors socials més relacionats en la convivència diària amb els 
immigrants. 
 
 Cinquè.- Donar trasllat del present acord als Grups Parlamentaris 
del Congres dels Diputats i el Parlament de Catalunya, així com al Ministeri 
d’Interior i de Justícia del Govern Espanyol, i a la Conselleria de Justícia i de 
Benestar Social del Govern de la Generalitat.” 
 
       
 Després d'una detallada explicació del contingut de la Moció feta 
per la Portaveu del Grup Municipal d’IC-V, senyora Carmen Romero López, 
pren la paraula la Portaveu del Grup del PP, senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, per manifestar que, en principi, estan d'acord, però amb dues 
puntualitzacions. En primer lloc, que els sembla demagògic, propagandístic i 
poc delicat, ja que aquesta Llei s'està impulsant en aquests moments pel 
Govern, i creu que aquí no és el lloc adequat, afegint, no obstant, era una Llei 
que el Grup Socialista havia aprovat el seu dia. En segon lloc, dir també que la 
solució no és solament el retoc de la Llei, sinó la implicació del Govern 
autonòmic, en afavorir la integració. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal  de 
CiU, senyor Néstor Artis Villena, per manifestar que és cert que hi ha moltes 
mancances, però que en aquests moments està en fase de modificació per part 
del Govern, i que s'ha de veure com queda per veure desprès que es pot fer. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
Socialista, senyor Antonio Balmón Arévalo, per manifestar que portar aquesta 
proposta al Ple no es fer demagògia, tot el contrari, som molt prudents en el 
tema, ja que es demana coherència amb el que es va aprovar pel Govern, i un 
canvi, perquè hi hagi garanties pels immigrants, i això no comporta que ens 
estem ficant en els seus aspectes legals. 
 
 El que ens preocupa, continua manifestant el senyor Balmón 
Arévalo, és que qui té realment el poder de fer alguna cosa, que és la 
Generalitat de Catalunya, no ho està fent. Si s'aproven propostes d'actuació, 
que aquestes siguin dotades econòmicament i que els Municipis puguin 
obtenir recursos per treballar en aquest tema. És important que no es creïn 
situacions de marginació, i que s’eviti tota possibilitat de desvertebrar el 
treball social d'un municipi. 
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 Seguidament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal d’IC-
V,  senyora Carmen Romero López, per manifestar que s'ha de tenir cura de 
totes les persones immigrades en el més ampli sentit de la paraula, però no 
ens hem d'oblidar que també hi ha persones d'aquí que també poden tenir 
problemes de marginació. Falta fer un treball de fons que no s'arreglarà 
solament amb una Llei. S'haurien de fer campanyes de prevenció, de 
sensibilització, etc..., ja que en un moment donat, tots podem tenir actituds 
racistes. 
 
 Després d’això se sotmet a votació la Moció, i és aprovada per 
unanimitat dels assistents.        
 
 
 
 
 2.- Moció del Grup Municipal d’ERC, referent a l’oneig de la 
bandera catalana en la propera Diada Nacional. 
 
 Es llegeix la Moció del Grup Municipal d’ERC,  que textualment diu: 
 
 “Motivació de la presentació:  
 
 Les nacions tenen dret a utilitzar lliurement els seus símbols 
nacionals, la qual cosa ens porta a considerar que els Ajuntaments s’han de 
comportar de la mateixa manera que es comporta la ciutadania de Cornellà, 
que en la Diada Nacional solament col.loca banderes catalanes als balcons de 
les seves cases. 
 
 Text de la Moció: 
 
 A  L’11 DE SETEMBRE LA BANDERA CATALANA AL BALCÓ DE 
L’AJUNTAMENT 
 
 Catalunya  al llarg de la seva història mil·lenària  s’ha anat 
construint amb l’esforç i les aportacions de generacions de catalans i de 
persones vingudes d’altres terres que han arrelat i s’han sumat a aquest 
projecte col·lectiu de fer de Catalunya un país solidari, tolerant, amant de la 
llibertat i singular. Des de l’adveniment de la democràcia, el país ha iniciat un 
procés de normalització de la seva vida política i nacional, que ha fet quallar el 
catalanisme polític dins la societat catalana. 
 
 Avui dia la commemoració de l’11 de setembre, Diada Nacional de 
Catalunya, segueix mantenint un referent reivindicatiu, per la qual cosa 
d’ençà fa uns anys s’observa l’actitud compromesa de molts ajuntaments de 
col·locar en un  dia  tan assenyalat al balcó solament la bandera catalana, 
símbol nacional dels ciutadans i ciutadanes de Catalunya i de la resta del 
territori  dels Països Catalans. 
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 Proposta d’acord: 
 
 1.- Posar l’11 de setembre, Diada Nacional de Catalunya, únicament 
la bandera catalana al balcó de l’Ajuntament. 
 
 2.- Adherir-se a  la campanya “A l’11 de setembre la bandera 
catalana al balcó de l’Ajuntament”, promoguda per diferents ajuntaments 
catalans: fent-ho públic als mitjans de comunicació i pagant una falca 
publicitària als periòdics per donar a conèixer a quines poblacions la bandera 
oneja, sense més obligacions, al balcó de l‘Ajuntament. 
 
 En nom del Grup Municipal d’ERC.”   
 
         
 Després d'una detallada explicació del contingut de la Moció feta pel 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC, senyor  Joan Tardà i Coma, pren la 
paraula la Portaveu del Grup Municipal del  PP, senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, per manifestar el següent: 
 
 “Considerem Sr. Tardà que no tota la ciutadania de Cornellà té la 
mateixa opinió que vostè, ja que sinó estaria governant, cosa que no és així. 
Cornellà és una ciutat plural amb multitud de sensibilitats polítiques i 
ideològiques. És per això, que no entenem com vostè fent gala  de tanta 
solidaritat i tolerància demana que s’exclogui altres banderes que representen 
sentiments dels ciutadans de Cornellà. 
 
 Dit això, dir-li que segurament el ciutadà de Cornellà creu que les 
persones que els representem en aquest Ajuntament ens dediquem a resoldre 
els seus problemes quotidians i no a discutir coses que ja estan regulades  per 
llei. 
 
 Per últim, i a títol de comentari, preguntar-li que li semblaria que el 
dia 12 d’octubre “Día de la Hispanidad” onegés només en l’Ajuntament la 
bandera espanyola... 
 
 Votem en contra.” 
 
 
 Seguidament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal d’IC-
V,  senyora Carmen Romero López, per manifestar la seva opinió en contra de 
la moció, ja que la pluriculturalitat de Cornellà significa que no s'ha d'entrar 
en la discussió, en aquests moments, de quin tipus de bandera ha d'onejar, ja 
que totes mereixen respecte i no és un problema tan senzill com sembla, 
acabant la seva intervenció per manifestar que tampoc creu que s'hagi 
suscitat aquest problema a Cornellà. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
d'EUiA, senyor Ignacio Flórez Barrón, per manifestar que a vegades aquest 
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tipus de problema el generem més nosaltres que els ciutadans. No obstant, si 
només es demana pel dia 11 de setembre, no creu que això pugui generar cap 
problema, ja que potser, els ciutadans ni se n'adonen, per la qual cosa ell vota 
a favor. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
Socialista, senyor Antonio Balmón Arévalo, per manifestar que entenen la 
proposta però creu que a Cornellà hi ha una situació normalitzada, ja que el 
que interessen són les persones, no tant les banderes, i encara que la 
motivació és clara, la Diada ja està reforçada per diferents actes, i hi ha 
diferents banderes, per la qual cosa no compartim la proposta i proposem que 
es continuï com fins ara. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal de 
CiU, senyor Néstor Artís Villena, per manifestar que la seva opinió és que a la 
Diada han d’onejar totes les banderes, ja que això suposa un homenatge a 
una Catalunya d'unitat, per la qual cosa s'oposa a que onegi sols la bandera 
catalana.  
 
 
 Després d’això se sotmet a votació la Moció, i és rebutjada per 
majoria absoluta dels assistents, amb el vot en contra dels Regidors/es del 
Grup Municipal del PSC, senyors José Montilla Aguilera, Vicenç Badenes 
Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Cristina Gasull Martínez, Judith Ibáñez 
Vives, Llorenç Luna Rodríguez, Manuel Luque del Rio, Perfecto Madrid Olmos, 
Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, José Luis Morlanes Galindo, 
Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón; dels Regidors/es del Grup 
Municipal del PP, senyora Mª Isabel Espinosa Fernández,  senyors Alberto 
García Llorente i Antonio Naranjo Hijos; dels Regidors/es del Grup Municipal 
d'IC-V, senyora Carmen Romero López,  senyors Arnau Funes Romero i Miguel 
López Sánchez; i,  del Portaveu del Grup Municipal de CiU, senyor Néstor Artís 
Villena, i, amb el vot a favor del Portaveu del Grup Municipal d’ERC senyor 
Joan Tardà Coma; i del Portaveu del Grup Municipal d’EUiA, senyor Ignacio 
Flórez Barrón. 
 
 
 
 3.- Moció del Grup Municipal d’ERC referent a la petició de 
canvi de nom de tres estacions cornellanenques de la línia V del 
Ferrocarril Metropolità. 
 
 Es llegeix la Moció del Grup Municipal d’ERC,  que textualment diu: 
 
 
 “Motivació de la presentació: 
 
 D’ençà que la Línia V del Ferrocarril Metropolità creua la nostra 
ciutat, són en funcionament tres estacions, els noms de les quals, des de llurs 
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orígens, palesen errors toponímics que contribueixen al desdibuixament i la 
suburbialització de Cornellà respecte a Barcelona i l’àrea metropolitana. 
 
 Text de la Moció: 
 
 Ha estat voluntat de la ciutadania d’ençà fa molts anys que 
l’extraordinari creixement demogràfic sofert per la ciutat sobretot a partit de la 
dècada dels cinquanta i les conseqüències de l’urbanisme especulatiu 
fomentat per la Dictadura no impedissin el manteniment de la personalitat de 
Cornellà. Avui dia, malgrat la realitat metropolitana, ha arrelat la consciència 
de pertinença a la ciutat, la qual cosa té molt a veure amb l’actitud 
perseverant de la societat  civil cornellanenca, representada bàsicament per 
l’activitat de l’associacionisme divers i de tots els barris, i de les programacions 
didàctiques de foment del coneixement del medi desplegades als centres 
escolars. És per això que cal procedir a corregir alguns errors conceptuals 
inspirats en una visió metropolitana estrictament barcelonina avui dia 
superats, materialitzats en la nomenclatura de les estacions de les diverses 
línies de metro obertes fora del terme municipal barceloní, font de tota mena 
de contradiccions. D’entre les quals, a destacar que, si bé d’una banda es 
pretenia assignar a les estacions el nom del topònim  popular del lloc 
altrament s’ignorava la singularitat del terme municipal on radicaven. 
 
 Proposta d’acord: 
 
 1.- Sol.licitar als organismes superiors competents els següents 
canvis en el nom de les tres estacions cornellanenques de la Línia V: 
 
 Sant Ildefons substituït pel de Cornellà-Sant Ildefons. 
 Gavarra substituït pel de Cornellà-La Gavarra. 
 Cornellà substituït pel de Cornellà-Centre. 
 
 2.- Que l’ens responsable executi els canvis aprovats als 
nomenclators, mobiliari informatiu, unitats mòbils, guies, etc.”  
 
         
 Després d'una detallada explicació del contingut de la Moció feta pel 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC, senyor Joan Tardà i Coma, pren la 
paraula el Portaveu del Grup Municipal Socialista, senyor Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que l'explicació feta pel senyor Tardà Coma, està més 
ben enfocada que el contingut de la Moció, i potser té bastant raó amb 
l'exposició feta, ja que caldria una situació més solidària a l'entorn metropolità 
en aquesta qüestió, però, el senyor Balmón informa que al mes de novembre 
de 1997, ja es va demanar als responsables d'aquest transport el canvi de nom 
de l'estació final de Cornellà, proposant que es denominés Cornellà-Centre, i 
també s'ha parlat amb altres Ajuntaments que voldrien canvis de denominació 
en les seves estacions, però se'ls ha contestat que això significaria una forta 
inversió. 
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 De totes maneres, continua el senyor Balmón Arévalo, podrien estar 
d'acord en el contingut de la Moció, pel que fa a la parada final de Cornellà, 
però no tenen tan clar el canvi de les altres dues. Malgrat tot, es pot intentar 
tornar a sol·licitar-ho i veure que es pot fer amb les altres dues estacions. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d’ERC 
senyor Joan Tardà i Coma, per manifestar que no li sembla que tingui massa 
sentit no fer-ho tot alhora, encara que pensi que logísticament sigui molt 
difícil. Que el Ple ho aprovi no significa que s'hagi de fer en quatre dies, però al 
menys demana el reconeixement de què es canviï el nomenclator en quant al 
tema de Cornellà. El com o quan es faci, és una altra qüestió diferent. A més, 
afegeix el senyor Tardà, si els Ferrocarrils Catalans, al seu pas per Cornellà, 
ho han fet, perquè no ho pot fer el Metro?. 
 
 Seguidament pren la paraula l'Alcalde, senyor José Montilla 
Aguilera, per manifestar que li sembla una incongruència atribuir a una 
parada de barri el nom de Cornellà, és discutible, ja que no hi ha d'haver cap 
equívoc.  
 
 Tal i com ha expressat el Portaveu del Grup Municipal Socialista, 
senyor Antonio Balmón Arévalo, el senyor Montilla pensa que podria fer-se 
junt amb altres municipis que puguin tenir aquest problema, encara que ja es 
va demanar fa anys, proposant que si som capaços de recollir en una breu 
nota aquesta possibilitat, s'hauria de veure en conjunt. 
 
 A continuació pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal d’IC-
V, senyora Carmen Romero López, per manifestar que en principi pensaven 
que la Moció era redundant, però els arguments expressats pel Portaveu del 
Grup Municipal d’ERC, senyor Tardà Coma, els han convençut i recolzen que 
es tiri endavant. 
 
 Tot seguit pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per manifestar-se a favor de la 
proposta, ja que consideren que es lògica i coherent. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal de 
CiU, senyor Néstor Artís Villena, també per afegir-se a la proposta, ja que 
suposaria una unificació de totes les estacions. 
 
 A continuació intervé el Portaveu del Grup Municipal  d'EUiA, 
senyor Ignacio Flórez Barrón, per mostrar la seva opinió a favor de la petició, 
però en tots tres casos, i afavorir l'estudi de la manera en què es pugui portar 
a terme. 
 
 De nou pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal Socialista, 
senyor Antonio Balmón Arévalo, per manifestar que amb la proposta d'acord 
matitzada, estem d'acord, però, en principi, la idea seria, evidentment, 
Cornellà-Centre, i si es pot aconseguir  juntament amb altres municipis, molt 
millor. 
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 Tot seguit pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'ERC, 
senyor Joan Tardà i Coma, per assenyalar, respecte de les matizacions 
proposades pel Grup Municipal Socialista, que, principalment,  el que demana 
és que l'assumpte comenci a rodar, que es traslladi a altres municipis perquè 
s'afegeixin a la iniciativa i veure com es desenvolupa l'assumpte. 
 
 Després d’això se sotmet a votació la Moció, amb el text que a 
continuació es transcriu, i és aprovada per unanimitat dels assistents: 
        
 
 “1.- Sol.licitar als organismes superior competents els següents 
canvis en el nom de les tres estacions cornellanenques de la Línia V: 
 
 Sant Ildefons substituït pel de Cornellà-Sant Ildefons. 
 Gavarra substituït pel de Cornellà-La Gavarra. 
 Cornellà substituït pel de Cornellà-Centre. 
 
 2.- Que l’ens responsable executi els canvis aprovats als 
nomenclators, mobiliari informatiu, unitats mòbils, guies, etc.”  
 
 
 
 
 4.- Moció del Grup Municipal d’ERC referent a la creació de la 
figura del Síndic de Greuges de la ciutat. 
 
 Es llegeix la Moció del Grup Municipal d’ERC,  que textualment diu: 
 
 
 “Motivació de la presentació: 
 
 L’experiència de vint anys de democràcia municipal il.lustra que 
encara resten alguns dèficits en l’aprofundiment de la relació entre els 
ciutadans i l’administració municipal en situacions difícils o conjuntures 
conflictives. La creació del Síndic de Greuges, d’abast i característiques 
municipals, pretén contribuir a superar-los i aprofundir en la democràcia 
participativa i l’empara dels ciutadans. 
 
 Text de la moció: 
 
 És obligació del conjunt dels regidors de l’Ajuntament vetllar pel 
foment i respecte dels drets de la ciutadania. Com que la ciutat de Cornellà és 
prou gran i diversa, poden esdevenir-se situacions conflictives i desavinences 
entre l’Ajuntament i ciutadans o col.lectius de ciutadans que calgui canalitzar. 
D’igual manera, el ciutadà, al marge d’altres instàncies a les quals pot 
recórrer, ha de tenir la possibilitat de vehicular queixes o desencontres amb 
l’administració municipal amb la seguretat que la seva opinió mai no serà 
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mediatitzada en funció dels seus interessos polítics o els de la majoria 
municipal de torn. Es per això que: 
 
 Proposta d’acord: 
 
 1.- Crear la figura del Síndic de Greuges de Cornellà, càrrec a 
ocupar per un ciutadà que gaudeixi del consens de les diverses forces 
polítiques presents al Plenari Municipal, així com del reconeixement de la 
societat civil de la ciutat. 
 
 2.- Procedir a la creació d’una Comissió Municipal encarregada 
d’elaborar els procediments, protocols i prerrogatives que se’n deriven, així 
com de l’estudi de les dotacions econòmiques que calguin.” 
 
         
 Després d'una detallada explicació del contingut de la Moció feta pel 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC, senyor Joan Tardà i Coma, pren la 
paraula el Portaveu del Grup Municipal d’EUiA, senyor Ignacio Flórez Barrón, 
per manifestar que en el programa electoral del seu partit ja havien 
contemplat la figura del defensor del ciutadà, per la qual cosa, com a 
conseqüència de la coincidència en la idea, ell votarà a favor de la Moció. 
 
  Seguidament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que això també es 
recollia en el seu programa electoral, per la qual cosa també votaran a favor de 
la Moció. Malgrat tot, voldria fer una matisació en el redactat d'aquesta, i allà 
on diu "diverses forces....." que  digui "totes les forces....". 
 
 A continuació pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal d’IC-
V, senyora Carmen Romero López, per dir que els sembla una figura 
interessant que s'està creant en diversos llocs, encara que creuen que a 
Cornellà no pensen que hi hagi moltes persones indefenses, ja que sempre 
s'ha pogut recórrer als Regidors de l'Ajuntament. Pensen que es podria crear 
una comissió municipal i escollir a una persona consensuada, que, matitza, 
igualment podria ser una ciutadana que un ciutadà. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
Socialista, senyor Antonio Balmón Arévalo, per manifestar que entenen 
cadascuna de les opinions expressades, i afegir que d'aquest tema també es va  
parlar en el seu programa, però, malgrat que consideren que és una figura 
interessant pels ciutadans, són els 25 regidors de l'Ajuntament els millors 
defensors dels seus drets i els que millor poden canalitzar els seus problemes, 
ja que la Corporació té diversos instruments de mediació que funcionen, i si 
s'apliquen bé i amb eficàcia, no cal crear aquesta nova figura, ja que no la 
consideren important per donar més garanties als ciutadans. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal de 
CiU, senyor Néstor Artís Villena, per manifestar-se a favor de la Moció, ja que 
és positiva en bé de la convivència ciutadana. 
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 Després d’això se sotmet a votació la Moció, i és rebutjada per 
majoria absoluta dels assistents, amb el vot en contra dels Regidors/es del 
Grup Municipal del PSC, senyors José Montilla Aguilera, Vicenç Badenes 
Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Cristina Gasull Martínez, Judith Ibáñez 
Vives, Llorenç Luna Rodríguez, Manuel Luque del Rio, Perfecto Madrid Olmos, 
Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, José Luis Morlanes Galindo, 
Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón, i, amb el vot a favor dels 
Regidors/es del Grup Municipal del PP, senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, senyors Alberto García Llorente i Antonio Naranjo Hijos; dels 
Regidors/es del Grup Municipal d'IC-V, senyora Carmen Romero López, 
senyors Arnau Funes Romero i Miguel López Sánchez; del Portaveu del Grup 
Municipal d’ERC, senyor Joan Tardà Coma; del Portaveu del Grup Municipal 
de CiU, senyor Néstor Artís Villena; i, del Portaveu del Grup Municipal d’EUiA, 
senyor Ignacio Flórez Barrón. 
 
 
 
 
 5.- Moció del Grup Municipal d’EUiA referent a la constitució de 
Consells de Zona i creació de nous espais informatius al Cornellà Informa. 
 
 Es llegeix la Moció del Grup Municipal d’EUiA  que textualment diu: 
 
 
 “El Reglament Orgànic Municipal (ROM) contempla les formes en 
que els regidors/es, o, millor dit, els grups municipals podem participar o 
rebre informació del consistori, igualment contempla l’existència d’òrgans 
descentralitzats de caràcter consultiu: consells sectorials o de zona que, o són 
molt poc efectius o mai s’han arribat a crear. 
 
 D’altra banda tenim el butlletí d’informació de l’Ajuntament, 
Cornellà Informa, en el que és molt limitada la participació dels grups de 
l’oposició: 37 línies mecanografiades, que fa pràcticament impossible complir 
amb una funció que forma part de l’acció municipal, ni suficient per informar 
del nostre treball i de les nostres propostes. Dóna la impressió de què és un 
òrgan, no de l’Ajuntament, sinó de l’equip de govern, que té per objectiu 
explicar la realitat de Cornellà des de una vessant partidista i 
d’autosatisfacció. Així, mai apareixen els problemes ni l’autocrítica, cosa que 
seria molt saludable, doncs ajudaria a visualitzar les coses de forma diferent i 
a cercar les solucions més idònies als mateixos, en lloc d’ocultar-les. 
 
 Per tot l’exposat, proposo: 
 
 Primer.-  Que es creïn els consells de zona, en els que participin, a 
més del regidor de barri i altres representants que designarà l’equip de govern, 
regidors o representants dels grups de l’oposició, així com persones delegades 
de les entitats del barri. 
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 Segon.- Que, independentment dels articles d’opinió de tots els 
portaveus, l’oposició tinguem un espai en el que puguem explicar el nostre 
treball  i propostes que fem en l’Ajuntament. Això ajudaria a la gestió, donat 
que som una part del consistori que té coses i idees importants que aportar, 
que enriquirien l’esmentada gestió. 
 
 Tercer.- Que, en el Cornellà Informa s’obri una secció de 
suggeriments o “Cartes al Director”, en la que les entitats i col.lectius 
ciutadans puguin expressar les seves idees i les seves queixes, de forma 
organitzada,  indubtablement que, prèvia acceptació i limitacions per part de 
la redacció.”  
 
         
 Després d'una detallada explicació del contingut de la Moció feta pel 
Portaveu del Grup Municipal d’EUiA, senyor Ignacio Flórez Barrón, pren la 
paraula el Portaveu del Grup Municipal d'ERC, senyor Joan Tardà i Coma, per 
manifestar que llegida la Moció dóna un suport entusiasta al primer punt, ja 
que significa un avenç, assenyalant,  en quant als punts segon i tercer, que és 
molt bo, ja que seria hora de què es pogués informar des d'uns altres punts de 
vista, doncs el Cornellà Informa és un "panflet" molt ben fet, però, pel que es 
veu, les persones que haurien de vetllar per la informació, justament són 
persones amb càrrecs de confiança del Consistori, i això és un contrasentit, ja 
que mai s'ha vist un article crític, així com tampoc mai s'ha parlat en ell dels 
errors que s'hagin pogut cometre. 
 
 Des del punt de vista tècnic, és una revista molt ben feta, però en 
quant al seu contingut sempre escriuen, o bé persones del Govern municipal, 
o ciutadans afins a ells, trobant a faltar un espai de cartes dels ciutadans. 
Dóna la impressió que s'ignora a l'oposició, la qual cosa és un atemptat contra 
la intel·ligència, ja que hauria de ser una revista més oberta, més atrevida, 
sense perdre les bones formes, es clar, i hauria de convertir-se en alguna cosa 
més assequible, i no utilitzar-se com a instrument al servei de qui mana. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal de 
CiU, senyor Néstor Artís Villena, per manifestar-se a favor de la proposta, ja 
que creu que si hi ha més pluralitat, serà més positiu per a tothom. 
 
 A continuació pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per a, en relació a la revista 
Cornellà Informa, mostrar l'afinitat del seu partit a la proposta feta pel senyor 
Tardà Coma, ja que considera que hi ha una clara manipulació en quant a les 
fotografies dels grups opositors, ja que sempre que assisteixen a un acte, mai 
surten a la foto, encara que hi siguin, i creu que els ciutadans tenen dret a 
saber que també hi eren. Estan d'acord amb la Moció, però afegint, a més, la 
petició de què es doni una pàgina de la Revista a cada Grup Municipal, on 
pugui expressar-se, tant l'opinió del seu portaveu, com les activitats de cada 
grup. A més, es podria obrir una tercera via, i és que els escrits dels ciutadans 
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es podrien publicar estrictament i de forma apartidista, per un ordre rigorós 
d'entrada. 
 
 Pel que fa als Consells de Zona, la senyora Espinosa Fernández, 
manifesta el seu total acord a la seva creació, ja que creu que el Regidor de 
Barri actua molt parcialment, des del seu punt de vista, i no informa de les 
seves actuacions, pel que creu que dins els Consells tots podrien opinar i 
defensar-se i no hi hauria manipulació. 
 
 Tot seguit pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal d’IC-V, 
senyora Carmen Romero López, per manifestar que la Moció té parts 
importants, però també s'ha de veure que, en quant als Consells de Zona, en 
aquests moments hi ha diversos consells de participació ciutadana que tenen 
un nom concret però que no funcionen tot el que era d'esperar. S'hauria 
d'estudiar bé el seu objectiu, ja que possiblement només funcionarien per a 
casos puntuals. 
 
 En relació a la revista Cornellà Informa, la senyora Romero López 
manifesta que, evidentment, és oposició i no surt a la foto, al menys fins ara, 
però creu que la revista no està al servei dels Grups, sinó de la vida ciutadana, 
i aprofita per a felicitar als responsables d'aquesta, ja que últimament ha 
millorat força,  i hi surten més col·lectius i entitats que interessen més als 
ciutadans, i no el que fan els membres del Govern, ja que, recorda, és el nostre 
treball. 
 
 Per tot això, continua la senyora Romero López, no votaran a favor 
de la moció, ja que malgrat que hi ha coses per millorar, també és cert que ja 
s'han realitzat moltes d'elles al informar-se més de les entitats que dels 
membres de la Corporació. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
Socialista, senyor Antonio Balmón Arévalo, per manifestar, en relació a la 
intervenció del Portaveu del Grup Municipal d’ERC, senyor Tardà Coma, que 
s'ha de tenir en compte que el Cornellà Informa no és una espècie de telediari 
amb cartes al director, i que tampoc considera que el seu contingut actual 
sigui un atemptat contra la intel·ligència, assenyalant que és una revista molt 
reduïda i s'hauria de discutir si és un element de comunicació o de 
propaganda. 
 
 S'intenta, continua el senyor Balmón Arévalo, que sigui un producte 
d'informació on, si es llegeix més, es pot veure informació de campanyes o 
d'altres, i pel que fa als articles publicats, s'exposa l'opinió dels Portaveus de 
cada un dels Grups. En relació amb la intervenció de la Portaveu del Grup 
Municipal del PP, senyora Espinosa Fernández, relativa a la manca de fotos de 
l'oposició, no creu que es tracti de cap manipulació del tema. Tot i això, el 
Cornellà Informa continuarà millorant en el futur. 
 
 En relació als Consell de Zona, el senyor Balmón Arévalo manifesta 
que en l'últim mandat es varen crear diversos òrgans sectorials, relacionats 
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amb benestar social, medi ambient, cultura, esports, etc..., que no acaben de 
funcionar, tot i que tots els Grups hi participem, i és aquí on es poden aportar 
idees sobre els temes puntuals. 
 
 Resumint, el senyor Balmón Arévalo demana una reflexió sobre la 
proposta d'aquesta Moció, afegint que el proper mes de setembre es té la idea 
de portar a terme la modificació del Reglament Orgànic Municipal, i recordant 
a tots els Grups que aquest serà un bon escenari per a consensuar aquests 
temes. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
d'EUiA, senyor Ignacio Flórez Barrón, per manifestar que, segurament, si els 
Consells sectorials tinguessin més dinàmica i protagonisme del que tenen, 
potser no hauria plantejat aquesta Moció, però en l'últim any s'ha donat 
compte de què no van bé, matitzant que si es vol estar en un Consell sectorial, 
no vol dir que es vagi en contra de les Associacions de Veïns, ja que junts 
s'haurien de debatre totes les qüestions, encara que, ara per ara, estem molt 
lluny d'això. 
 
 En quant a les diverses intervencions fetes al voltant de la revista 
Cornellà Informa, no entén la comparació que s'ha fet amb un telediari, i entén 
que és difícil que hi hagi un apartat de cartes dels ciutadans, però creu que hi 
hauria d'haver canvis en la forma dels continguts de la revista. 
 
 Tot seguit intervé l'Alcalde, senyor José Montilla Aguilera, per 
manifestar que hi ha molts butlletins informatius, alguns on solament escriu 
el Govern. El Cornellà Informa és un butlletí d'informació general, no és una 
revista que pretengui cobrir sols informació ciutadana, ni tampoc és una 
revista de debat, on solament hi ha informació municipal i ciutadana, on es 
pot explicar el que fa l'Ajuntament. Si es mira en altres municipis es pot veure 
que a tot arreu és el mateix. 
 
 Pel que fa a la manipulació, el senyor Montilla Aguilera, manifesta 
que és millor no parlar, ja que no es tracta ara de fer polèmica. 
 
 En quant als Consells de Zona, el senyor Alcalde informa que no 
podem copiar mimèticament els òrgans que existeixen en altres ciutats. Hem 
de pensar que Cornellà és inferior, a vegades, a un dels barris de Barcelona. 
Es una ciutat petita, on és possible anar directament a un Regidor i on els 
instruments de participació són els de caràcter sectorial, on, amb la 
participació de tots, es pot funcionar, encara que uns són millors que altres, 
fins i tot i ha alguns dels actuals on no han pogut nomenar-se representants. 
 
 Després d’això, se sotmet a votació la moció, i és rebutjada per 
majoria absoluta  dels assistents, amb el vot en contra dels Regidors/es del 
Grup Municipal del PSC, senyors/es José Montilla Aguilera, Vicenç Badenes 
Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Cristina Gasull Martínez, Judith Ibáñez 
Vives, Llorenç Luna Rodríguez, Manuel Luque del Rio, Perfecto Madrid Olmos, 
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Antonio Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, José Luis Morlanes Galindo, 
Gloria Récio Díaz i Ramon Salabert Parramón; i dels Regidors/es del Grup 
Municipal d'IC-V, senyora Carmen Romero López, senyors Arnau Funes 
Romero i Miguel López Sánchez; i, amb el vot a favor dels Regidors/es del 
Grup Municipal del PP, senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, senyors 
Alberto García Llorente i Antonio Naranjo Hijos; del Portaveu del Grup 
Municipal de CiU, senyor Néstor Artís Villena; del Portaveu del Grup 
Municipal d’EUiA, senyor Ignacio Flórez Barrón; i del Portaveu del Grup 
Municipal d’ERC, senyor Joan Tardá i Coma. 
 
 
 
 
 6.- Precs i preguntes. 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
d’ERC, senyor Joan Tardà i Coma, per efectuar els precs i preguntes següents: 
 
 “1.- Alguns electors ens han fet arribar la seva preocupació arran d’haver 

observat que durant els darrers mesos s’ha deteriorat la circulació de 
les motocicletes pels carrers de Cornellà, tant pel que fa a l’increment 
de la contaminació acústica, com a l’absència d’observança de 
l’obligació d’usar el casc protector i una certa generalització de 
pràctiques de conducció temeràries, fets que posen en perill tant les 
vides dels motoristes com la dels vianants i creen, alhora, malestar. 

 
Per la qual cosa desitgem saber si s’està procedint en aquests 
moments a l’execució d’algun pla concret d’actuació per tal de resoldre 
aquests problemes. Si és així, agrairíem que se’ns fos explicat. En cas 
que aquest pla no existeixi, li agrairíem que ens respongués si no creu 
necessària la seva existència i quina raó impedeix que sigui elaborat. 

 
 2.- En la Sessió Plenària del dia 29 de gener de 1998, IC presentà, a 

requeriment d’ERC, una moció que fou aprovada, per tal que fos 
concedit el nom d’un carrer de la ciutat al ciutadà Josep Duran i 
Campderròs en reconeixement a la seva trajectòria exemplar com a 
ciutadà compromès en totes  les causes en favor de la llibertat social i 
nacional del nostre poble. 

 
Passats divuit mesos, desitjaríem conèixer l’indret de la ciutat que ha 
estat elegit per poder dur a terme l’execució d’allò aprovat. 

 
 3.- En el tema de la urbanització del carrer Joan Maragall alguns veïns li 

han dit que han sentit rumors sobre que no hi aniran arbres, que els 
fanals seran diferents, o que dubten si l'estesa elèctrica anirà 
soterrada o per d'alt. 

 
 4.- Desenvolupar una tasca professional de major responsabilitat o ésser 

càrrec electe no ha de pressuposar cap mena de privilegi. En 
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conseqüència, li preguem accepti de modificar els criteris que fins ara 
prevalen per poder fer ús de les places d’estacionament situades en la 
part posterior de l’edifici de l’Ajuntament, utilitzades prioritàriament 
per regidors i personal directiu de l’administració municipal. 

 
Convençuts que l’acceptació d’aquests precs i la confecció d’uns altres 
criteris més igualitaris actuaria en benefici del bon gust dels mateixos 
usuaris actuals i eliminaria fórmules sortosament passades de moda.”  

 
 A continuació pren la paraula el Regidor del Grup Municipal 
Socialista, senyor Antonio Martínez Flor, per  contestar a les preguntes 
efectuades pel Sr. Tardà, i, concretament informar, pel que fa referència a la 
primera pregunta, que des de l'any 1990 es fan campanyes sobre aquesta 
temàtica, les quals es divideixen en dues fases. La primera, informativa, que 
s'acostuma a fer durant el curs escolar als Instituts, escoles, i a través de la 
radio, del Cornellà Informa i de díptics. L'altra fase, més operativa, comença el 
mes de maig, controlant que portin el casc, i els sorolls dels tubs 
d'escapament. Les últimes dades facilitades són de 110 denúncies sense casc i 
46 per problemes de sorolls, que es medeixen amb un sonòmetre i, quan es 
detecta la infracció, se'ls dóna un termini de 7 dies per arreglar-ho. 
 
 Pel que fa referència a la segona pregunta, el senyor Martínez Flor 
informa que està en cartera, esperant el desenvolupament dels sectors de 
Destraleta i Can Suris, on es crearan bastants carrers. 
 
 En relació amb la tercera pregunta, el senyor Martínez Flor explica 
que han parlat amb els veïns i això ja ha quedat aclarit. La informació que 
se'ls va donar el primer dia és la vàlida, ja que és la que hi ha al projecte, o 
sigui, que hi van arbres, fanals nous, etc... i, que li passarà tota aquesta 
informació al senyor Tardà Coma. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal Socialista 
senyor Antonio Balmón Arévalo, per a en relació amb el prec efectuat pel 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC,  explicar els criteris que se segueixen per 
poder aparcar assenyalant que cadascuna de las persones que pot fer-ho, pot 
decidir lliurement d'utilitzar-lo o no. En quant a què la porta estigui sempre 
tancada, el senyor Balmón manifesta que és per qüestió de seguretat. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
d’EUiA, senyor Ignacio Flórez Barrón, per efectuar  el prec següent: 
 
 “Tots som conscients de què el problema de les Escoles Bressol en 
Cornellà, des de l’oferta pública, està lluny d’ésser resolt. 
 
 És cert que l’Ajuntament fa un esforç important al mantenir tres 
escoles municipals, que són una garantia de qualitat i un referent que marca 
les pautes per a les no públiques. 
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 Malgrat tot això, a Cornellà existeix un dèficit de places de 0 a 3 
anys, la qual cosa obliga a què cada any, molts pares es vegin en la necessitat 
de cercar la solució en la privada, amb la qual cosa, aparentment, el problema 
queda resolt. 
 
 Això es veu agreujat per la normativa de “Guarderies Laborals”, en 
les que la major puntuació s’obté per aquelles parelles en les que ambdós 
treballen, però quan aqueixa circumstància no es dóna perquè el pare o la 
mare no poden treballar per imperatius de salut, la puntuació es veu reduïda 
i, els nens no poden accedir a una plaça. En aqueixa situació hi ha dos casos 
concrets a Cornellà, de tots coneguts, darrera dels quals existeixen persones 
amb unes circumstàncies lamentables, que no desitjaríem per a nosaltres. 
 
 És veritat que a Cornellà no existeix ni una plaça d’aquesta 
especialitat, de la Generalitat, per la qual cosa tots ens hem de comprometre i 
esforçar per canviar aqueixa realitat. La situació de la baixada de natalitat, ha 
fet que moltes escoles i aules de primària vagin quedant buides, ocasió ideal 
per què, mitjançant l’adaptació de les mateixes, es puguin convertir en Escoles 
Bressol, sense necessitat de nous edificis. 
 
 També tenim en la nostra ciutat barris que queden molt allunyats 
dels centres existents: Almeda, Fontsanta-Fatjó o Pedró, que necessiten i 
mereixen aqueix servei. 
 
 Per tot el que he exposat, prego: 
 
 1.- Que es fugi de la resposta fàcil i reiterativa, de què s’està complint 

amb la normativa i es busqui la solució més convenient, com pot 
ser: la creació d’aula o aules en alguna de les escoles existents, que 
absorbeixin la demanda, cosa que, segons la informació que jo tinc, 
era acceptada per la delegada d’ensenyament. 

 
 2.- Que es planifiqui, per a un futur immediat, les Escoles Bressol que 

Cornellà necessita, exigint sens desmai a la Generalitat, la 
construcció de les mateixes. 

 
 3.- Que per al proper curs, es canviï la normativa i es contemplin els 

casos excepcionals que, com els referits més amunt, es poden 
presentar.”     

 
 Acte seguit pren la paraula la Regidora-Delegada de l’Àrea 
d’Educació,  senyora Cristina Gasull Martínez, per manifestar, pel que fa al 
prec plantejat pel Sr. Flórez Barrón,  que se seguirà treballant per tenir més 
aules, ja que la Generalitat no els fa massa cas, aprofitant per demanar el vot 
en contra de CiU, per no atendre aquests problemes. 
 
 Pel que fa al tema en concret, la Sra. Gasull, manifesta que per la 
pròxima convocatòria s'intentarà adaptar la Normativa vigent a les situacions 
actuals, ja que assegura, són sensibles a totes aquelles persones que tenen 
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dificultats, però en aquest tema en concret, el Síndic de Greuges considera 
que no hi ha anomalies en l'actuació municipal. 
 
 Tot seguit pren de nou la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
d’EUiA, senyor Ignacio Flórez Barrón, per manifestar que es fa ressò del caos 
circulatori que hi ha a la zona de circumval·lació del nou Centre del Corte 
Inglés, demanant que s'estudiï la possibilitat de què hi hagi una línia contínua 
d'autobusos a fi de què la gent pugui optar pel transport públic i així deixar el 
cotxe a casa. 
 
 Així mateix, el Sr.  Flórez es queixa dels mals olors dels carrers i de 
les clavegueres, per manca d'aigua. 
 
 A continuació pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla 
Aguilera, per a, en relació amb aquests dos últims precs del Portaveu del Grup 
Municipal d’EUiA,  manifestar que se'l contestarà en la pròxima Comissió 
Informativa . 
 
 Seguidament pren la paraula el Regidor del Grup Municipal del PP, 
senyor Alberto García Llorente, per manifestar, en relació al tema plantejat pel 
Sr. Flórez de les Escoles Bressol, que ja s'han reunit amb la senyora Gasull 
Martínez per tractar dels dos casos especials que hi ha hagut, insistint en què 
es pugui trobar una solució i aprofitar per demanar un canvi en la Normativa, 
si més no, pel proper curs, contestant al respecte l'Alcalde, senyor Montilla 
Aguilera, que està clar que no es farà cap "alcaldada". La Normativa vigent no 
permet cap solució d'aquests dos casos en aquest moment, però s'intentarà 
adaptar-la, tal i com ja ha dit la senyora Gasull Martínez, per la pròxima 
convocatòria, i, ara per ara, s'ha de defensar també la legalitat establerta. És 
evident, continua el senyor Montilla, que fan falta més aules i s'ha de lluitar 
per aconseguir-les, però pel que fa a aquests dos problemes, ja s'han fet prou 
reunions per tractar-les. 
 
 Seguidament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per preguntar, sobre la situació del 
funcionament o gestió del Centre Cívic Almeda, contestant el senyor Alcalde, 
que de moment no hi ha cap document de cessió, encara que sí la voluntat de 
poder fer-ho el pròxim mes de setembre, per la qual cosa, quan estigui fet, ja 
se li farà arribar. 
 
 Novament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyora Espinosa Fernández, per manifestar en relació a la plaça Almeda la 
Vella,  que hi ha una manca de rec i de neteja que es fa notar, i pel que fa al 
carrer Salvador Dalí, que hi ha una manca total de neteja, doncs hi ha molts 
arbres que deixen anar flors que embruten el terra i creen perill de relliscar, i, 
a més, hi ha un arbre mort des de fa força temps, contestant sobre això el 
Regidor-Delegat de l’Àrea de Via Pública, Manteniment i Serveis, senyor 
Antonio Martínez Flor, que en la propera Comissió Informativa donarà 
resposta a tot això. 
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 Continuant amb l’ús de la paraula, la senyora Espinosa Fernández 
demana se'ls faciliti un llistat del personal que pertany a l'Empresa PRECSA, 
on es relacionin els sous i categories, així com un altre llistat  de totes les 
empreses que durant l'any 1998 han treballat per a PRECSA, manifestant al 
respecte el Se. Alcalde, José Montilla, que encara que seria millor que aquesta 
informació se sol.licits en la Comissió Informativa, es pren nota. 
 
 Seguidament pren la paraula la Regidora-Delegada de l'Àrea de 
Salut Pública, Serveis Socials i Dona, senyora Judith Ibàñez Vives, per 
demanar que s'acabi el llenguatge sexiste que fan servir molts dels 
Regidors/es presents. 
 
 

III 
 

 
ASSUMPTES URGENTS 

 
 Tot seguit es fa avinent que hi ha assumptes que,  tot i no ser a 
l'ordre del dia, cal tractar atesa la seva urgència. Per això, i a proposta de 
l'Alcaldia-Presidència, s'acorda, per unanimitat, declarar-los d'urgència, de 
conformitat amb el que disposa l'article 47.2, del Reial Decret Legislatiu 
781/1986, de 18 d'abril, i es passa a tractar els assumptes següents: 
 
 
 ÀREA D’URBANISME, HABITATGE I INFRASTRUCTURES  
 
 1.- Aprovació provisional de l’expedient del Pla Especial de l’illa 
delimitada pels carrers Mercè Rodoreda, Maria Aurelia Capmany, 
avinguda Can Corts i límit polígon del sector Fatjó. 
 
 Es llegeix el dictamen del Regidor-Delegat de l’Àrea d’Urbanisme, 
Habitatge i Infraestructures, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'expedient del Pla Especial de l’illa delimitada pels carrers 
Mercè Rodoreda, Maria Aurelia Capmany, Avinguda Can Corts i límit del 
Polígon del Sector Fatjó, de Cornellà de Llobregat, redactat per iniciativa 
privada a instància de l’empresa Inversions Lengar, Societat Limitada 
 
 Vist l'acord plenari de data 29 d’abril de 1999 d’aprovació inicial de 
l'esmentat Pla  Especial així com la seva publicació en el Butlletí Oficial de la 
Província de Barcelona ,en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya i en 
el Periódico , en dates 14-5-99, 28-5-99 i 11-5-99 respectivament, per un 
període d'un mes, sense  que durant aquest termini  d’informació pública 
s’hagin presentat  al·legacions. 
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 Atès l’informe emès per la Cap del Departament Administratiu 
d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, obrant a l’expedient. 
 
 Vist l’article 60 del Decret Legislatiu 1/90, de 12 de juliol, relatius 
als tràmits per procedir a l'aprovació dels Plans Especials. 
 
 Vistos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en la nova redacció donada als mateixos per la Llei 11/99, de 21 
d’abril, i els articles 50.2.c) i 112.3.k) de la Llei Municipal i de Règim Local 
8/87, de 15 d’abril, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la 
Corporació Local, el Regidor Delegat de l’Àrea d’Urbanisme, Habitatge i 
Infrastructures,  proposa l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar provisionalment  l'expedient del Pla Especial de 
l’illa delimitada pels carrers Mercè Rodoreda, Maria Aurelia Capmany, 
Avinguda Can Corts i límit del Polígon del Sector Fatjó, de Cornellà de 
Llobregat, redactat per iniciativa privada a instància de l’empresa Inversions 
Lengar, Societat Limitada 
 
 Segon.- Ordenar la remissió de l'esmentat expedient, en el termini 
màxim d'un mes des de la data d'aprovació del present acord, a la Comissió 
d’Urbanisme de Barcelona, a efectes de la seva aprovació definitiva. 
 
 Tercer.- Notificar els presents acords els interessats pel seu 
coneixement i efectes.” 
  
 
 Després d'una detallada explicació del contingut del punt feta pel 
Regidor-Delegat de l'Àrea d'Urbanisme, Habitatge i Infraestructures, senyor 
José Luis Morlanes Galindo, pren la paraula el Regidor del PP, senyor Alberto 
García Llorente, per a preguntar per quin motiu es porta al Ple com a 
urgència, i no s'ha passat abans per la Comissió Informativa, contestant al 
respecte el Regidor de l’Àrea de Via Pública, Manteniment i Serveis, senyor 
Antonio Martínez Flor, que quan es va confeccionar l'ordre del dia del Ple i de 
la Comissió Informativa, no s'havien dictat els Decrets de delegació de 
competències i per error es creia que havia de ser aprovat per la Comissió de 
Govern, error que es va detectar per la Secretària General i es va decidir portar 
al Ple per la via d'urgència, afegint el Regidor de l'Àrea d'Urbanisme, Habitatge 
i Infrastructures, senyor José Luis Morlanes Galindo, que també es va optar 
per això, per motius d'eficàcia i celeritat, ja que del contrari s'hauria d'haver 
esperat al Ple del mes de setembre, suposant el pas de dos mesos més. 
 
 Seguidament pren la paraula l'Alcalde, senyor José Montilla 
Aguilera, per afegir, al voltant del tema, que tant aquest punt com el següent a 
tractar, són coneguts ja que, han hagut de passar dues vegades pel Ple i per 
exposició pública, i per això s'ha decidit aquesta fórmula per poder-ho 
accelerar. 
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 El senyor Garcia Llorente intervé per últim per manifestar que el 
seu Grup s'abstindrà. 
 
 Tot seguit pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal d’IC-V, 
senyora Carmen Romero López, per manifestar que el seu Grup votarà a favor, 
ja que estaven informats del tema. 
 
 A continuació prenen la paraula, successivament, els Portaveus dels 
Grups Municipal  d'ERC, senyor Joan Tardà Coma i de CiU, senyor Néstor 
Artis Villena, els quals expressen que s'abstindran per desconèixer l'assumpte. 
 
 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
majoria absoluta dels assistents, amb l’abstenció dels Regidors/es del Grup 
Municipal del PP, senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, senyors Alberto 
García Llorente i Antonio Naranjo Hijos;  del Portaveu del Grup Municipal de 
CiU, senyor Néstor Artís Villena, i del  Portaveu del Grup Municipal d’ERC, 
senyor Joan Tardà i Coma. 
 
 
 
 2.- Aprovació de la segona versió del Text Refós del Pla Especial 
d’assignació d’usos i reordenació de les zones verdes i equipaments del 
Pla Parcial Fatjó.   
 
 Es llegeix el dictamen del Regidor-Delegat de l’Àrea d’Urbanisme, 
Habitatge i Infraestructures, que textualment diu: 
 
  
 “Vist l’expedient incoat per a l’aprovació del Pla Especial 
d’assignació d’usos i reordenació de les zones verdes i equipaments del Pla 
Parcial Fatjó   de Cornellà de Llobregat, promogut per l’Empresa Municipal 
Desenvolupament Urbà, de Cornellà de Llobregat, Societat Anònima. 
 
 Vist l’acord plenari de data 26 de novembre de 1998 mitjançant el 
qual s’aprovava un Text Refós que donava compliment a tots els requisits 
assenyalats a la resolució del Conseller de Política Territorial i Obres 
Públiques de data 26 d’octubre de 1998 i que es va remetre posteriorment a la  
Comissió d’Urbanisme de Barcelona, per la seva aprovació definitiva. 
 
 Vista la resolució de data 9 d’abril de 1999  de la Comissió 
d’Urbanisme de Barcelona, mitjançant la qual s’acordà suspendre la 
tramitació de l’aprovació definitiva del Pla Especial  d’assignació d’usos i 
reordenació de les zones verdes i equipaments, fins que s’ampliï la justificació 
de la modificació proposada i es garanteixi que no es perden els 446m2. de la 
zona verda. 
 
 Atès l’informe de la Cap del Departament d’Urbanisme i Obres de 
data 20 de juliol d’enguany el qual posa de manifest “ que el Text Refós segona 
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versió del Pla Especial d’assignació d’usos i reordenació de les zones verdes i 
equipaments del Pla Parcial Fatjó , redactat en compliment de la resolució del 
Conseller de Política Territorial i Obres Públiques de data 29 de març de 1999 
, garanteix que no es perden els 446 m2. De zona verda i que les necessitats 
constructives de l’edifici d’equipaments  a construir a la parcel·la E-3 per a 
malalts d’alzeimer , en procés de redacció, fa necessari que l’alçada reguladora 
màxima de l’edifici sigui de 16,50m (pb+4pp), mantenint invariables tant 
l’edificabilitat màxima ( 7428m2.) com l’ocupació (50%). Són modificacions de 
detall que no afecten al Pla Especial en tràmit.  
  
 Atès l’informe emès per la Cap del Departament Administratiu 
d’Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis obrant a l’expedient. 
 
 Vist l’article 76 del Decret Legislatiu 1/90 de 12 de juliol, pel qual 
s’aprova la refosa dels textos legals vigents a Catalunya en matèria 
urbanística. 
 
   Vistos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en la nova redacció donada als mateixos per la Llei 11/99, de 21 
d’abril, i els articles 50.2.c) i 112.3.k) de la Llei Municipal i de Règim Local 
8/87, de 15 d’abril, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la 
Corporació, el Regidor Delegat de l’Àrea d’Urbanisme, Habitatge i 
Infrastructures, proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar la segona versió del Text Refós del Pla Especial 
d’assignació d’usos i reordenació de les zones verdes i equipaments del Pla 
Parcial Fatjó de Cornellà de Llobregat. 
 
 Segon.- Ordenar la remissió de la documentació aprovada a la 
Comissió d'Urbanisme de Barcelona per a la seva aprovació definitiva.” 
 
 Després d'una detallada explicació del contingut del punt feta pel 
Regidor-Delegat de l'Àrea d'Urbanisme, Habitatge i Infraestructures, senyor 
José Luis Morlanes Galindo, pren la paraula el Regidor del Grup Municipal del 
PP, senyor Alberto García Llorente, per manifestar-se en els mateixos termes 
que han fet en quant al punt anterior, per la qual cosa, s'abstindran de votar. 
 
 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
majoria absoluta dels assistents, amb l’abstenció dels Regidors/es del Grup 
Municipal del PP, senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, senyors Alberto 
García Llorente i Antonio Naranjo Hijos;  del Portaveu del Grup Municipal de 
CiU, senyor Néstor Artís Villena, i del  Portaveu del Grup Municipal d’ERC, 
senyor Joan Tardà i Coma. 
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 MOCIONS DE L’ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
 
 3.- Aprovació definitiva de l’Ordenança reguladora de la 
intervenció integral de l’Administració municipal en les activitats i 
instal.lacions. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 “Aquest Ajuntament, mitjançant acord plenari adoptat el dia 29 
d’abril d’enguany, va aprovar inicialment l’Ordenança reguladora de la 
intervenció integral de l’Administració municipal en les activitats i 
instal·lacions, adoptant-se per això com a text articulat, el de l’Ordenança 
tipus aprovada pel Ple de la Diputació de Barcelona en sessió de 4 de març 
anterior, amb un total de sis especificacions, modificacions i/o adaptacions 
que es feien constar en el text de l’acord d’aprovació inicial. 
 
 Atès que en el punt quart de la part dispositiva de l’esmentat acord 
plenari es feia constar que, encara que no s’haguessin produït al·legacions, 
suggeriments o reclamacions durant el període d’exposició pública legalment 
previst, seria necessari adoptar un acord exprés d’aprovació definitiva de 
l’Ordenança en el supòsit  que  l’Ordenança tipus aprovada per la Diputació 
de Barcelona a que abans s’ha fet referència, fos objecte d’alguna modificació. 
 
 Atès que efectuada l’exposició pública en els termes legalment 
previstos, no s’ha produït cap al·legació, suggeriment o reclamació en relació 
amb l’aprovació inicial de l’Ordenança, però, en canvi, la Diputació de 
Barcelona, mitjançant Decret de la seva Presidència de 28 de maig últim, ha 
aprovat un nou model d’Ordenança tipus reguladora de la intervenció integral 
de l’Administració municipal en les activitats i instal·lacions que, tot i 
mantenir el seu redactat inicial, introdueix una sèrie de modificacions 
derivades bàsicament de l’entrada en vigor del Decret 136/1999, de 18 de 
maig, del Departament de Medi Ambient de la Generalitat de Catalunya, pel 
que s’aprova el Reglament General de desenvolupament de la Llei 3/1998, de 
27 de febrer, de la intervenció integral de l’Administració ambiental, a través 
del qual, a més, s’adapten els seus annexos, per haver-se produït aquesta amb 
posterioritat a l’aprovació, per part de la Diputació de Barcelona, de la primera 
Ordenança tipus i amb posterioritat a l’aprovació inicial de l’Ordenança 
municipal que ha de regir en aquesta Ciutat. 
 
 Per tot això aquesta Alcaldia, proposa al Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar definitivament l’Ordenança reguladora de la 
intervenció integral de l’Administració municipal en les activitats i 
instal·lacions, segons la Minuta que s’adjunta com a document annex a aquest 
acord, adoptant-se com a text articulat de l’esmentada Ordenança municipal 
el de l’Ordenança tipus aprovada mitjançant Decret de la Presidència de la 
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Diputació de Barcelona de 28 de maig d’enguany, amb les especificacions, 
modificacions i adaptacions que a continuació es relacionen: 
 

1.- L’àmbit territorial d’aplicació de l’Ordenança és el Municipi de 
Cornellà de Llobregat. 

 
2.- L’emissió dels informes municipals requerits en la tramitació de les 

diferents autoritzacions i llicències previstes en l’Ordenança tipus i, 
en especial, als articles 9, 26, 45, 73 i 94, correspondrà a la Ponència 
Tècnica Municipal d’Activitats o, en el seu cas, als Tècnics 
Municipals competents per raó de la matèria. 

 
3.- No resultarà d’aplicació a aquest Ajuntament, el règim de 

competències i facultats atorgades als Serveis Tècnics del Consell 
Comarcal per l’Ordenança tipus aprovada per la Diputació de 
Barcelona. 

 
4.- Disposició addicional quarta: Únicament serà d’aplicació a aquest 

Ajuntament el contingut previst a l’apartat primer d’aquesta 
disposició. 

 
5.- Disposició addicional cinquena: Únicament serà d’aplicació a aquest 

Ajuntament el contingut previst en els apartats primer i segon 
d’aquesta disposició. 

 
6.- Disposició addicional sisena: l’Apartat tercer d’aquesta disposició a 

l’Ordenança Municipal quedarà redactat en els termes següents: 
 
 “... 3. La Ponència Tècnica Municipal serà presidida per l’Alcalde o pel 

Regidor en qui delegui, i integraran l’òrgan els vocals següents: 
 
 El Regidor o Regidora que tingui assumides competències delegades 

en matèria de medi ambient i sostenibilitat. 
 La Cap del Departament d’Activitats. 
 L’Arquitecta Municipal.  
 L’Enginyer Superior d’Activitats. 
 El Cap de la Guàrdia Urbana. 
 El Cap Local de Sanitat. 
 
 Actuarà com a Secretària de la Ponència Tècnica, la Secretària General 

de la Corporació o funcionari municipal en qui delegui. 
 
 Correspondrà al Ple la creació i la determinació de la composició de la 

Ponència Tècnica. 
 
 Els informes jurídics que s’escaiguin podran ser emesos de forma 

separada o en el si de la pròpia Ponència Tècnica.” 
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7.- Disposició final: Aquesta Ordenança entrarà en vigor als 15 dies 
d’haver sigut publicada en el Butlletí Oficial de la Província de 
Barcelona, i regirà de forma indefinida fins a la seva derogació o 
modificació. 

 
 
 Segon.- Publicar aquesta Ordenança en els termes següents: 
 
 En el Taulell d’Edictes i en el Butlletí Oficial de la Província, el text 
de l’acord plenari adoptat, i una referència a la publicació oficial de 
l’Ordenança tipus aprovada per la Diputació de Barcelona el dia 28 de maig 
d’enguany, publicada al Butlletí Oficial de la Província número 131 de 2 de 
juny de 1999, així com el text íntegre de les modificacions, adaptacions i 
especificacions introduïdes per l’Ajuntament envers l’Ordenança tipus. 
 
 Al Diari Oficial de la Generalitat, la referència del Butlletí Oficial de 
la Província on s’hagi fet la publicació municipal abans esmentada. 
 
 Tercer.- Trametre una comunicació d’aquest acord, acompanyada 
de la còpia íntegra i fefaent de l’Ordenança, a la Subdelegació del Govern a 
Catalunya i al Departament de Governació de la Generalitat de Catalunya, en 
compliment del que disposa l’article 65.3 del Reglament d’Obres, Activitats i 
Serveis del Ens Locals.” 
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut de la Moció feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, se sotmet a votació, i és aprovada per 
unanimitat dels assistents.        
 
 
 
 4.- Rectificació d’error en l’acord de determinació del nombre, 
característiques i retribucions del personal eventual. 
 
 Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament d’Organització i Recursos 
Humans referent al error detectat en la retribució del càrrec de personal 
eventual denominat “Tècnic de Dinamització del Comerç” que consta en l’acord 
adoptat pel Ple Municipal en la seva sessió del dia 15 de juliol de 1999. 
 
 Atès el que preveu l’article 105.2 de la Llei 30/1992, de 26 de 
novembre de Règim Jurídic de les Administracions Públiques i Procediment 
Administratiu Comú en relació a la potestat de l’Administració per poder 
corregir els errors aritmètics, materials o de fet que constin en els seus actes. 
 
 Aquesta Alcaldia, proposa al Ple d’aquest Ajuntament l’adopció dels 
següents 
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ACORDS 

 
 Primer.- Rectificar l’error detectat en la retribució establerta pel 
càrrec de Tècnic de Dinamització del Comerç en la sessió del Ple esmentat, en 
el sentit de què la retribució que ha de constar és la de 4.519.915,- pessetes 
anyals, en lloc de 4.151.915,- pessetes. 
 
 Segon.- Publicar la correcció de l’error esmentat en el Butlletí 
Oficial de la Província i en el Diari Oficial de la Generalitat, en compliment del 
que estableixen els articles 104.3 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora 
de les Bases de Règim Local i 311.3 de la Llei 8/1987, de 15 d’abril, Municipal 
i de Règim Local de Catalunya.”          
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut de la Moció feta per la 
senyora Secretària General, Carmen Alonso Higuera, se sotmet a votació, i és 
aprovada per unanimitat dels assistents.        
 
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la  sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les vint-i-dos hores i trenta-cinc minuts, 
signant la present acta l'Alcalde-President, juntament amb mi, la Secretària 
General, que ho certifico. 
 


